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Köşe yazıları sayfa 3'de

Biri de Çıkıp Demiyor ki 
“Arkadaş Biz Ne Yapıyoruz!”

10 4

3

BA.2 VARYANTI 
NEDENİYLE FİLM 
BAŞA SARACAK!

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi 
Prof. Dr. Alper Şener, 'Omicron'un alt varyantı 
olan 'BA.2'nin, salgının kontrolünü geciktirdiğini 
belirterek, "Türkiye'de 'Omicron' pikinden sonra 
ikinci 'BA.2' piki görebiliriz. 'BA.2' varyantının 
gündeme gelmesi, filmi başa saracak. Bu durum, 
bazı hesapları yeniden yapmamız gerektiğini 
düşündürüyor" dedi.

BU SANTRALLERİNİN SAĞLIĞA 
MALİYETİ İSE 60 MİLYAR TL 
55 yıllın hava kirliliği 
raporuna göre termik 
santrallerinin en fazla havayı 
kirlettiği iller Çanakkale, 
Muğla ve Zonguldak. 
Çanakkale'de Karabiga 
bölgesinde başta olmak üzere 
deniz kenarında sayıları hızla 
artan termik santrallerinin 
sağlığa zararı ürkütecek 

derecede. Bu bölgede 
bulunan 3 termik 
santralinden dolayı 1809 
kişinin erken ölüm, 957 erken 
doğum, 15 bin civarında 
kişinin ise bronşit hastalığına 
yakalandığı raporda 
belirtiliyor. Bu santrallerinin 
sağlığa maliyeti ise 60 Milyar 
TL civarında olduğu açıklandı.

“İÇİNDE ATÖLYE ALANLARI, ÇOCUK OYUN SALONU,  TOPLANTI 
ODASI, KÜTÜPHANE, DERSLİK VE SEMİNER   ODALARI YER ALIYOR”

10 Bin Kişinin Saf Tutabileceği Hatime Ana Camisi Açıldı

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Terzioğlu 
Kampüsünde, İÇDAŞ tarafından yaptırılan 18 Mart Hatime 
Ana Ulu Camisi açıldı. Toplamda 5 bin 244 metrekare 
alandan oluşan camide, taç kapı girişi ile vurgulanan iç avlu 
bulunurken, ana yapıda 2 bin metrekare bodrum kat, 2 bin 
25 metrekare zemin kat, 762 metrekare mahfil katı ibadet 
alanı olarak düzenlendi. 22 kubbe ile kare formunda 
tasarlanan avlu kısmına 3 farklı yönden açılan kapılar ile 
ulaşılan camide, 2 bin 772 metrekare alana sahip iç avlu 
bulunuyor. Bodrum katında tuvalet ve abdesthaneler, 
atölye alanları, çocuk oyun salonu, toplantı odası, 

kütüphane, derslik ve seminer odaları yer alan caminin 
oturum alanı 4 bin 800 metrekare, bahçe alanı 14 bin 200 
metrekareden oluşuyor. 60 metre yükseklikte iki şerefeli 4 
minare ile 55 metre yükseklikte tek şerefeli 2 minare 
bulunan ve Çanakkale'nin en büyük camisi olan 18 Mart 
Hatime Ana Ulu Camisi'nde 10 bin kişi aynı anda namaz 
kılabilecek. Mescitlerin, camiler şehirlerin kalbi olduğunu 
belirten Erbaş, "Şehitler diyarı Çanakkale'de, 250 bin 
ecdadımızın bizden talebi var, 'Mabedlerimizin göğsüne 
namahrem eli değdirmeyin' diyor. Bu vazife, bizim, 
hepimizin, gençlerimizin, neslimizin vazifesi." diye konuştu.

“TÜRK HALKI 1 KURUŞ 
  DAHİ FAYDALANAMIYOR”

Çanakkale Milletvekili Özgür 
Ceylan, akaryakıta ve doğalgaza 
yapılan son zamlardan sonra 
iğneden ipliğe her şeyin fiyatının 
artacağını iddia ederek, “Elektrik, 
doğal gaz, mazot, gübre, ilaç, tohum 
fiyatları zam yağmuru altında 
uçuyor; olan memlekette fakir 
fukaraya oluyor. Sayın Nebati, 
"Dolardaki 1 TL'lik artışın getirdiği 
yükü herkes çekiyor" diyordu. 18 

liradan inen dolardaki düşüşten ise Türk halkı 1 kuruş dahi 
faydalanamıyor” diye konuştu.

Amerikalının Gördüğünü, Çanakkalelinin, 
Türkiye'dekinin Görmesini İstiyoruz

AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, 
"Amerika'nın dev yatırım bankası JP 
Morgan, tekrar Türkiye'nin notunu 
değerlendirdi. Türkiye'nin 'nötr'den 
ağırlığını 'arttır' bölümüne yükselterek, 
Türkiye'yi yatırım yapılır, geleceği rahat, 
ekonomisi açık bir ülke haline geldiğini 
değerlendirdi. Amerikalının gördüğünü, 
Çanakkalelinin, Türkiye'dekinin 
görmesini istiyoruz. Sıkıntıları beraber 
aşacağız” dedi.

“Çan OSB'de sona geliniyor”
Çanakkale'nin Çan Belediye Başkanı Bülent Öz, Çan 
Organize Sanayi Bölgesi için çalışmaların neticelendiğini 
ve Pazartesi günü gerçekleştirilecek Toprak Koruma 
Kurulu muhtemel kabulünden sonra OSB yerinin 
onaylanacağı bilgisini verdi.

Engin Yeniden Başkan
Çanakkale Berberler ve Kuaförler Esnaf 
Odası'nın 17'nci Olağan Genel Kurulu geçti. 
Yapılan genel kurul toplantısında Ayhan 
Engin yeniden başkan seçildi.

Simit 3 TL Oldu
Kısa süre önce 2 TL'den 2.5 
TL'ye çıkartılan simit 3 TL oldu. 
Maliyetlerin daha da artması 
durumunda simittin bir süre 
sonra 3.5 TL olacağı belirtiliyor.
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55 yıllın hava kirliliği raporuna göre termik 
santrallerinin en fazla havayı kirlettiği iller Çanakkale, 
Muğla ve Zonguldak. Çanakkale'de Karabiga bölgesinde 
başta olmak üzere deniz kenarında sayıları hızla artan 
termik santrallerinin sağlığa zararı ürkütecek derecede. 
Bu bölgede bulunan 3 termik santralinden dolayı 1809 
kişinin erken ölüm, 957 erken doğum, 15 bin civarında 
kişinin ise bronşit hastalığına yakalandığı raporda 
belirtiliyor. Bu santrallerinin sağlığa maliyeti ise 60 
Milyar TL civarında olduğu açıklandı.
Türkiye'de kömür kullanımının sağlık maliyeti üzerine 
çalışmalar yapan HEAL-Sağlık ve Çevre Birliği, 'Kronik 
Kömür Kirliliği Kümülatif Sağlık Etkileri Özel raporu' 
kapsamında bu yıl ilk defa son 55 yılın toplam sağlık 
maliyetini ortaya koydu. Çevrimiçi olarak düzenlenen 
basın toplantısında duyurulan 'Kronik Kömür Kirliliği - 
Kümülatif Sağlık Etkileri Özel Raporu' sonuçlarına göre 
1965 -2020 yılları arasında açılan ve hala 16 ilde 
faaliyette olan 50 MW'ın üzerindeki büyük kömürlü 30 
termik santral, 55 yılda toplamda 4.8 trilyon lira sağlık 
masrafına ve yaklaşık 200 bin erken ölüme neden oldu. 
Ayrıca, kömür santrallerinin sağlık maliyetinin yanı sıra 
117 bin 661 erken doğuma, 1 milyon 247 bin çocukta 
bronşit vakasına, 62 milyon iş günü kaybına yol açtığı 
da ortaya çıktı. Rapora göre, sadece Zonguldak, 
Çanakkale, Muğla ve İskenderun Körfezi'ndeki termik 
santrallerin neden olduğu sağlık yükü, Türkiye 
toplamının yüzde 40'ına karşılık geliyor.

TÜRKİYE KÖMÜRDEN ÇIKIŞ TARİHİNİ 
ACİLEN BELİRLEMELİ
Raporun tanıtım etkinliğini açılış konuşmasını yapan,  
çalışmanın başyazarı, HEAL Türkiye Sağlık ve Enerji 
Politikaları Kıdemli Danışmanı Funda Gacal, kömürden 
çıkış için tarih belirlenmesinin önemine dikkat çekerek, 
“Kömüre dayalı elektrik üretimi, karbondioksit ve hava 
kirletici emisyonlara neden olarak en büyük 
kirleticilerden biri. 2020 yılında elektrik üretiminin 
yüzde 34'ü kömürlü termik santrallerden kaynaklandı. 
Kömürlü termik santraller pek çok kronik ve akut 
hastalığın nedeni olmakta beraber kamu bütçesine de 
ciddi bir yük oluşturuyor” ifadelerini kullandı.
Türkiye'nin, 2021 yılının sonunda Paris İklim 
Anlaşması'nı onaylaması ve 2053 için net sıfır karbon 
hedefi koymasıyla, kömürden çıkışın en kısa zamanda 
gerçekleşmesinin önem kazandığını belirten Gacal, 
“Buna rağmen, Türkiye henüz kömür kullanımını 
sonlandırmak için bir tarih belirlemedi ve kömürlü 
termik santral kapasitesini iki katına çıkarma hedefini 
sürdürüyor” dedi.

KÖMÜR TÜRKİYE İÇİN BÜYÜK BİR 
SAĞLIK FATURASI OLUŞTURDU
Toplantıda konuşan HEAL Genel Müdür Yardımcısı Anne 
Stauffer ise “Onlarca yıldır devam eden kronik kömür 
sorunu, Türkiye için kirlilikten daha büyük bir sağlık 
faturası oluşturdu. İnsan sağlığının korunması ve iklim 
değişikliğinin önüne geçilmesi için hızlı bir kömürden 
çıkışın şart olduğu konusunda bilimin ortaya koyduğu 
gereklilik oldukça açıktır. 23 Avrupa ülkesi – birlik 
üyelerinin çoğunluğu – kömürden çıkış tarihi 
belirlemiştir. Türkiye de toplum sağlığı için bir an önce 
bu yarışa katılmalıdır. Eski, kirletici bir enerji üretim 
biçiminden yüzde 100 yenilenebilir enerjiye geçmek 
sağlık ve ekonomi açısından en anlamlı olanıdır” diye 
konuştu.

YENİLEBİLİR ENERJİYE HIZLI VE ADİL 
DÖNÜŞÜM YAPILMALI
Özellikle Yatağan'da solunum sistemi şikâyetiyle yatan 
hasta sayısının, daha iyi hava kalitesine sahip 
Muğla'dan iki kat daha fazla olduğu belirtiliyor. Türk 

Toraks Derneği Çevre Sorunları ve Akciğer Sağlığı 
Çalışma Grubu Üyesi, Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Sebahat Genç, “Muğla'da kömürlü termik santrallerin 
havaya, suya, toprağı, dolayısıyla bölge halkının 
sağlığına zararlı etkilerini yıllardır görmekteyiz. Bu 
konu uzun yıllardır gündemimizde ve çeşitli 
platformlarda dile getirilmekte. Yaklaşık 40 yıldır 
çalışan bu üç termik santralin artık emekliye ayrılma 
zamanı geldi. HEAL çalışması, Muğla bölgesinde 
kömürden çıkışın öncelik olması gerektiğini, 
yenilenebilir enerjiye hızlı ve adil dönüşüm yapmak 
zorunda olduğumuzu bir kez daha açıkça göstermiştir” 
diye konuştu.

KÖMÜR KİRLİLİĞİNİN EN YÜKSEK 
OLDUĞU İL MUĞLA
Muğla, madenci şehri Zonguldak, planlanan santrallerin 
yoğunlaştığı Çanakkale ve inşaatı devam eden 
santralin bulunduğu İskenderun Körfezi, çalışmanın 
odağındaki bölgeler oldu. Bu bölgelere özel dosyalar 
içeren çalışma kapsamındaki diğer iller ise Kütahya, 
Manisa, Sivas, Kahramanmaraş, Ankara, Bursa, Kocaeli, 
Şırnak, Bolu, Yalova ve İzmir olarak belirlendi.
Türkiye'nin ve dünyanın tanınmış turizm merkezlerine 
ev sahipliği yapan, tatil cenneti Muğla'nın, kömür 
kaynaklı hava kirliliğinin yarattığı olumsuz sağlık etkisi 
ve maliyetinde en kötü karneye sahip bölge olduğu 
ortaya çıktı. Muğla'daki termik santrallerin ise 
Türkiye'de en fazla erken ölüme neden olduğu tahmin 
ediliyor.
Muğla'da bulunan Yatağan, Kemerköy ve Yeniköy 
termik santrallerinin neden olduğu sağlık sorunlarının 
ekonomik maliyetinin 1,48 trilyon Türk lirasına tekabül 
ettiği bilgisi de raporda yer aldı. Bu durumun tüm 
Türkiye'deki termik santrallerin sağlık maliyetinin 
neredeyse üçte birini oluşturduğu belirtildi.

ARITMA SİSTEMLERİ SAĞLIĞI 
KORUMAK İÇİN YETERLİ DEĞİL
Çalışma kapsamında incelenen İskenderun Körfezi'nde 
ise, üç kömürlü termik santral, işletmeye 
alınmalarından bugüne toplam 4 bin 717 erken ölüme ve 
138,15 milyar lira kümülatif sağlık yüküne neden oldu. 
Rapor bulgularına göre, santrallerin, tüm ünitelerinde 
toz filtresi ve kükürt arıtma sistemlerinin bulunmasına 

rağmen bu sağlık maliyetine neden olmaları arıtma 
sistemleriyle hava kirletici emisyonları sınır değerlere 
düşürmenin dahi sağlığı korumak için yeterli 
olmadığını ortaya koyuyor.
Muğla'da 1982'de faaliyete geçen ve yaklaşık 40 yıllık 
bir santral olan Yatağan termik santralinin ise 16 yıl 
boyunca hava kirliliği kontrol ve arıtma sistemlerine 
sahip olmadan çalıştığı biliniyor. Yatağan termik 
santrali ilk günden bugüne, 33 bin 129 erken ölüme, 21 
bin erken doğuma, yaklaşık 11,5 milyon gün iş kaybına 
ve 75 milyon hasta geçirilen güne neden oldu. Santralin 
Türkiye ekonomisine olan toplam sağlık yükü ise 47,26 
milyar lira.

POLİTİKA YAPICILARA ÇALIŞMADA 
YER ALAN ÖNERİLER
Çalışmada politika yapıcılara öneriler şöyle sıralandı:
“Kömürden kademeli olarak çıkmak için net bir zaman 
çizelgesinin ve mevcut tesislerin kapatılacakları 
tarihlerin, en geç 2030 olmak üzere, belirlenmesi.
Yapılması planlanan tüm kömür santrallerinin iptal 
edilmesi ve Hunutlu gibi santrallerin inşaatının 
durdurulması.
Yerel, bölgesel ve ulusal düzeyde sağlık ve kirlilik 
verileri konusunda şeffaflık sağlanması.
Enerji üretimiyle ilgili her türlü karar ve önlem için 
sağlık etki değerlendirmesi yapılması.
Madenlerde ve fabrikalarda çalışan binlerce insanın 
yanı sıra, yerel toplulukların sağlığını da iyileştirecek, 
alternatif iş kollarını teşvik etmek için adil geçiş benzeri 
mekanizmalar hazırlanması.
Türkiye'deki sağlık ve tıbbi kuruluşlar ile bireylerin 
(hastalar gibi) temiz hava, sağlıklı enerji ve iklim 
değişikliğin etkilerinin azaltılması konularında aktif rol 
almalarının sağlanması için kapasitenin artırılması.
Kömürden enerji üretiminin gerçek maliyetinin ayrıca 
kömürden çıkışın ülke ekonomisi ve halk sağlığı 
üzerinde yaratacağı olumlu etkilerin ve sağlık 
yararlarının kamuoyu nezdinde vurgulanması.
Temiz hava faaliyetlerinin ve planlarının geliştirilmesi 
ve uygulanmasının yanı sıra enerji ve iklim 
politikalarının görüşülüp, karara bağlandığı girişimlere 
Sağlık Bakanlığı düzeyinde katılım sağlanması.”  

Bu santrallerinin sağlığa maliyeti ise 60 Milyar TL 
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Geçt�ğ�m�z aylarda Adalet Bakanı 
Gül b�r açıklamasında, geçm�şte 
yargıdak� FETÖ'cü �s�mler�n 
uygulamalarına son verd�kler�n� 
söylem�ş, devamında, “Gece yarısı 
gözaltına alma, otelden, 
havaalanından yakalama g�b� 
uygulamalara son verd�k” dem�şt�.
Bu hatırlatmayı yaparak başlamak 
�sted�m. 

Yanlışa yanlış d�yel�m, edeps�zl�ğe dur d�yel�m, ç�rk�n sözler� 
lanetleyel�m… Evet gazetec� Sedef Kabaş'ın Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ı hedef alan sözler� eleşt�r� sınırlarını aşan hads�z 
�fadelerd�r! “Gavur gavurluğunu yapıyor! Pek� b�z ne 
yapıyoruz?”
Kaçma şüphes� yokken, davet ed�lse gelecekken, “hareket 
suçundan” gece yarısı 2'de gözaltı �şlem� yapmak, jet hızıyla 
tutuklama kararı çıkarmak “devlet�n güç göster�s�nden” başka 
b�r şey değ�ld�r. Devlet�n gücünü göstereceğ� alanlar burası 
olmamalıdır. 
Epey süred�r tutuklama maalesef b�r tedb�r olmanın ötes�nde 
cezalandırma aracına dönüştü. Yatarı olmayan b�r suçtan b�r 
gazetec� hakkında tutuklama kararı ver�lmes� çok yanlış.
Yargı s�yaset�n sopası olmamalı. Bu hem yargı hem de s�yaset 
makamına yapılacak en büyük kötülüktür. Tayy�p Beye b�r 
kötülük yapılıyorsa en büyük kötülük ortaya çıkan bu tablodur. 

Minik Serçenin Cesur Yüreği
B�r dönem “M�n�k Serçen�n Cesur Yüreğ�” d�ye manşetler atan 
gazeteler ş�md� “O d�l� koparmak görev�m�z” d�ye manşetler 
atıyor. Üzülüyoruz gerçekten çok üzülüyoruz…
Onca akçel� �şe karışacaksın, Allah'ın kelamını “Bakara-
makara” d�ye alaya alacaksın, ödül olarak da büyükelç� olarak 
atanacaksın. Bu aymazlığa karşı tek kel�me etmeyen MHP 
Genel Başkanı Devlet Bahçel�, Sezen Aksu'ya demed�k laf 
bırakmıyor. Bakın neler d�yor; “Mesela yazdığı ucube b�r 
şarkının sözler� arasında Hazret� Adem ve Hazret� Havva'ya 
cah�l d�yen sorumsuz b�r sanatçının b�nd�ğ� sefalet hal� cehalet 
çukurunun açık seç�k ortadadır. O sanatçıya d�yorum k�, 
serçeysen serçel�ğ�n� b�l kuzgunluğa heves etme.” 
B�r�ler� de kalkmış “aslında şarkı sözünde o manaya gelen b�r 
şey yok” d�yerek �zahatta bulunmaya çalışıyorlar. Bu konuda 
�zahatta bulunmak b�le ayrı b�r garabet! Onca aklı başında d�ye 
b�ld�ğ�m�z adam benzer m�nvalde şeyler söyleyerek aynı kayığa 
b�nm�ş fren� patlamış kamyon g�b� adeta uçuruma 
sürüklen�yorlar.
“Farkılılığımız zaaf değ�l zeng�nl�k” d�yen b�r anlayışın bu 
noktaya gelm�ş olması o kadar �nsanı mahcup ed�yor k� b�reb�r 
şah�d�y�m. Sezen Aksu meseles�nde b�reb�r sohbetlerde 
konuşulanları b�r duysanız…“Sussam gönül razı değ�l 
konuşsam tes�r� yok” ülke maalesef b�rçok konuda tam olarak 
böyles� b�r çıkmaza sürüklenm�ş durumda. B�r�s� de çıkıp; “B�z 
ne zaman b�rb�r�m�ze böyle düşman olduk? İç�m�zde bu kadar 
enan�yet�, fenalığı, hased� ve �ht�rası ne ara b�r�kt�rd�k?” d�ye 
sormuyor. 

Biri de Çıkıp Demiyor ki “Arkadaş Biz Ne Yapıyoruz!”

Ticaret Bakanlığı uyardı:
 Dolandırıcıların 
7 tuzağına dikkat!
Ticaret Bakanlığı , sosyal medya üzerinden gerçekleştirilen 
dolandırıcılık yöntemlerine ilişkin tüketicilere uyarıda 
bulundu.
Ticaret Bakanlığı Tüketicinin Korunması ve Piyasa 
Gözetimi Genel Müdürlüğü, sosyal medya üzerinden 
gerçekleştirilen dolandırıcılık yöntemlerine ilişkin 
tüketicilere uyarıda bulundu.
Genel Müdürlüğün internet sayfasında yer alan duyuruya 
göre, sosyal medya platformları, dolandırıcıların sahte 
profillerin arkasına saklanmasını veya gerçek hesapları ele 
geçirmesini sağlıyor.
Dolandırıcılar, kişilerin güvenini kazanmak için tanıdıkları 
biri gibi davranırken, bu kişiler, para ve kişisel bilgi 
istemeden haftalarca dolandıracakları kişiyle sohbet 
edebiliyor.
Duyuruda, sosyal medyada yaşanan dolandırıcılık 
olaylarına ilişkin örneklere de yer verilirken, söz konusu 
örnekler şöyle sıralandı:
"İş ve Yatırım Dolandırıcılığı: Size bir iş veya çok para 
kazanmanız için yatırım fırsatları vadeder. Bu teklifler 
yalnızca paranızı, kişisel bilgilerinizi veya banka hesap 
bilgilerinizi almak için yapılan bir hiledir.
Sahte Ödül, Çekiliş ve Piyango Dolandırıcılığı: Size bir ödül 
kazandığınızı söyler ancak ödülü almak için bir ücret 
ödemenizi veya banka hesap bilgilerini vermenizi ister.
Romantik Dolandırıcılıklar: Çevrim içi bir ilişki içeriyor 
ancak güveni kazandıktan sonra genellikle para veya 
kişisel bilgi göndermenizi ister.
Abonelik Tuzakları: Sizi ücretsiz bir deneme teklifine veya 
bilginiz olmadan ücretli bir aboneliğe kaydolmaya ikna 
eder.
Sahte 'Influencer' Sponsorlukları: Sponsorluk fırsatları 
sunan gerçek markalar gibi görünür ancak takipçileri 
artan etkileyicileri/sosyal medya kullanıcılarını banka 
bilgilerini paylaşmaları için kandırır.
Piyasa Fiyatının Çok Altında Fiyatlı Cep Telefonları ve Diğer 
Elektronik Cihazlar için Reklamlar: Bu ürünler asla teslim 
edilmez.
Kimlik Avı Dolandırıcılıkları: Parolanızı veya hesap 
bilgilerinizi çalmak üzere sahte bir giriş bağlantısını 
tıklamanız amacıyla sizi kandırmak için e-posta veya 
metin mesajları kullanırlar."

Sosyal medyadan mesaj atan 
tanıdığınızı arayın
Genel Müdürlük, bu dolandırıcılıklardan kaçınmak için 
yapılabilecekler konusunda ise şu uyarılarda bulundu:
"Şüpheli sitelere veya hesaplara dikkatli davranın. 
Dolandırıcılık, dostça bir istekle başlayabilir. Tanıdığınız 
birinden garip bir mesaj alırsanız, bu kişiyle doğrudan 
iletişime geçin. Kişiyi arayın veya yüz yüze konuşun.
Sosyal medyada sizi takip eden yabancılara ve sizden bir 
şeyler vermenizi veya paylaşmanızı isteyen mesajlara 
karşı tetikte olun. Dolandırıcılar paranızın ve kişisel 
bilgilerinizin peşindedir. Cevap vermeyin.
Yanıt vermeden önce her zaman iletişimde olduğunuz kişi 
veya şirketin hesabını ve kimliğini doğrulayın. Gönderenin 
e-posta adresine veya URL'sine yakından bakın. 
Söyledikleri kişi olduklarından emin olmak için kişi veya 
şirketle doğrudan iletişime geçin veya web sitelerine bakın.
Bilgisayarınızı ve cihazlarınızı koruyun. Güvenlik yazılımı 
kullanın ve çok faktörlü kimlik doğrulama kullanarak 
hesaplarınızı koruyun.”

BA.2 varyantı nedeniyle film başa saracak!

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Alper Şener, 'Omicron'un alt varyantı olan 'BA.2'nin, 
salgının kontrolünü geciktirdiğini belirterek, 
"Türkiye'de 'Omicron' pikinden sonra ikinci 'BA.2' piki 
görebiliriz. 'BA.2' varyantının gündeme gelmesi, filmi 
başa saracak. Bu durum, bazı hesapları yeniden 
yapmamız gerektiğini düşündürüyor" dedi.
İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Enfeksiyon Hastalıkları Ana Bilim 
Dalı Öğretim Üyesi ve Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Alper 
Şener, 'Omicron'un alt varyantı 'BA.2'nin, salgının 
kontrolünü geciktirdiğini söyledi. Bu varyantın aşıdan 
kaçabilme potansiyeline dair kaygılara dikkat çeken 
Prof. Dr. Şener, "Bu varyantların aşıdan kaçabilme 
potansiyeli olduğuna dair çok ciddi kaygılar var. Hala 
netleşmiş bir veri yok ancak daha yüksek çoğalma 
potansiyeline sahip olan 'BA.2' hepimizi tedirgin etti. Bu 
varyantın aşılanmaya rağmen hala baskın hale gelmesi 
çok ilginç. 'Omicron'u bastıracak düzeyde bulaş 
çemberinde olması da oldukça ilginç. Bu varyantlar, işi 
çok karıştırıyor. Salgının kontrol altına alınmasını 
geciktiriyor. Avrupa Birliği ülkelerinde 'BA.2' gündeme 
geldi. Zamana yayılarak Türkiye'de de bu varyant tespit 
edilecek gibi görülüyor. Danimarka'da 'BA.2' alt 
varyantı, 'Omicron' varyantını 3 hafta içinde sahadan 
sildi. 'Omicron'u kısa sürede sahadan silmesi 'BA.2' 

varyantının çok hızlı bağlandığını gösteriyor. 
Türkiye'de de ikinci bir 'BA.2' piki görebiliriz. Bu durum 
maalesef filmi başa sarmak olacak" diye konuştu.

'YÜKSELME TRENDİ BİR SÜRE DAHA 
DEVAM EDECEK'
Vaka artışının beklenen durum olduğunu kaydeden 
Prof. Dr. Şener, "Yükselme trendini, 'Omicron' gündeme 
geldiğinden beri bekliyorduk. Vaka sayılarındaki 
yükselme trendi bir süre daha devam edecektir, diye 
düşünüyorum. 'Omicron' varyantı, dünyanın ve 
Türkiye'nin gündemine oturduğu andan itibaren 
'Omicron'un alt varyantı olan 'BA.2' varyantı 
konuşulmaya başladı. Aynı varyant Hindistan'da da 
dominant hale geldi. 'BA.2' baskın hale geldiği ülkelerde 
hastaneye yatış ve yoğun bakım oranlarında bir artışa 
sebep olmadığı görülüyor. Hala 5 milyon civarında hiç 
aşılanmamış grup var. Yeni varyantlara karşı en 
hassas grup bunlar. Üçüncü dozunu olmamış ya da 
aşılanmamış grup içinde 65 yaş üstü olan ve yandaş 
hastalığı olan bir kesim de bulunuyor. 'BA.2', bu hasta 
grubunda her halükarda hastaneye ve yoğun bakıma 
yatışa neden olarak ölüm vakalarında yeniden bir 
sıçrama yaşanabilir" dedi. 

'MEVCUT AŞILARDA GÜNCELLEME 
OLABİLİR'
Her yeni varyantla beraber benzer senaryoların 
yaşandığını söyleyen Prof. Dr. Şener, "Bu filmi başa 
sarmaya engel olacak tek şey yaygın aşılama, yaygın 
aşılamaya sadık kalmadır. Varyantların aşıdan kaçma 
potansiyeli olabilir ancak maskeden kaçma potansiyeli 
yok. Mevcut aşılarda bir güncelleme gelebilir diye bir 
düşüncem var. 'Omicron'da bunu yaşıyoruz. Aşılamaya 
rağmen enfekte görüyoruz ancak hafif atlatıyorlar. Bu 
durum, 'BA.2' alt varyantında farklı seyredebilir. Salgın, 
gündemden düşmüş değil. Bu periyodu atlatmak 
hepimizin elinde. İki dozda ilk bağışıklamayı sağlıyoruz. 
Üçüncü doz antikor yanıtını arttırıyor. Antikor oranınız 
ne kadar yüksekse virüsle karşılaştığınız zaman, 
virüsü bloke etme oranınız o kadar yüksek. Virüs bloke 
edildiğinde bırakacağı hasar da daha az oluyor. Üçüncü 
dozun çok önemli olduğunu 'Omicron'da gördük. Bu 
durumun 'BA.2' varyantında da farklı olacağını 
düşünmüyorum" diye konuştu.
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AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, İstanbul 
Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu'nu 
eleştirerek, "Dünya şehri diye bir İstanbul'umuz var. 
Megakent oldu, megaköy. Yazık değil mi? 3 gün önce 'afet 
var' uyarısı yapıldı. Buna rağmen Sayın Başkan'ı balıkçıda 
gördük. Bakınız, kimin ne yediğiyle işimiz yok. Ama 
İstanbullu kar altındayken, bir balıkçıda ve İngiliz 
Büyükelçisi ile 3 saat ne görüştüğünü o başkan 
kamuoyuna açıklamak zorunda" dedi.
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, bir dizi açılış ve temaslarda bulunmak üzere 
Çanakkale'nin Çan ilçesine geldi. Burada bir iş yerinin 
açılışına katılan Turan, konuşmasında, İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun, kar yağışı sırasında bir balıkçıda yemek 
yerken çekilen görüntülerine değinerek, "Dünya şehri diye 
bir İstanbul'umuz var. Haberlerde izlediniz. Megakent oldu, 
megaköy. Yazık değil mi? 3 gün önce 'afet var' uyarısı 
yapıldı. Buna rağmen Sayın Başkan'ı balıkçıda gördük. 
'Karda tuz, rakıda buz.' Böyle hayat mı olur? Dert varsa, bu 
derdi beraber yaşayacağız. Bakınız, kimin ne yediğiyle 
işimiz yok. Ama İstanbullu kar altındayken, bir balıkçıda ve 
İngiliz Büyükelçisi ile 3 saat ne görüştüğünü o başkan 
kamuoyuna açıklamak zorunda. Her zaman balık ye ama o 
şartlarda İngiliz Büyükelçisi ile 3 saat o toplantının ne 

olduğunu açıklamak zorundasın. Kaldı ki ikili görüşme, 
kaldı ki insan balık yediğini gizler mi? 'Yemedim' dedi. 
Sonra görüntüler çıktı. '1 saat' dedi, 3 saat çıktı" dedi.

'MİLLETE RAĞMEN DEĞİL, MİLLETLE 
BERABER' 
"Belediye ajans işi değil, gönül işidir. Halkla beraber 
yürürseniz, kıymetli olursunuz" diye konuşan Turan, 
sözlerini şöyle sürdürdü:
"Derdimiz siyaset yapmak değil ama tüm siyasilerimize bir 

uyarıda bulunmak istiyorum. Milletimize rağmen iş olmaz, 
milletle beraber iş olur. Halkla beraber dertleri paylaşarak 
toparlanmaya çalışılır. Bu memlekette 85 milyon insan 
beraber yaşayacağız. Farklı düşünebiliriz. Partilerimiz farklı 
olabilir. Dinlerimiz, mezheplerimiz farklı olabilir. Ama 85 
milyon bu ülkenin kalkınması için omuz omuza yol 
yürüyeceğiz. Yeri geliyor, Turkovac yok diye açıklama 
yapılıyor. Bir başkası Yunanistan'da da manşet oluyor. 
Bunları kabul etmiyoruz. Muhalefet demek, savaşmak 
demek değildir. Küfretme hakkı değildir, hakaret hakkı 
değildir. Muhalefet, ülke daha iyi olsun diye yarışma 
yapmak demektir, daha iyisini söylemektir. Sen 
yapamadın, ben yapayım demektir. Ama küfürlere sahip 
çıkan, Turkovac gibi dünyada çok az ülkenin yaptığı aşı 
çalışmasını yokmuş diye dünyaya söyleyen bir anlayışın 
hiç kimseye faydası yoktur. Ne olursa olsun Türkiye'yi 
büyütmeye devam edeceğiz. Türkiye'mizi pandemiye ve 
dünyadaki krize rağmen büyütmeye devam edeceğiz. Biz 
artık zincirlerini kıran bir Türkiye'de yaşıyoruz. Biz artık 
büyüyen bir Türkiye'de yaşıyoruz. Güçlü, büyük Türkiye'yi 
beraber inşa edeceğiz" diye konuştu.
AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, açılışın ardından 
AK Parti Çan ilçe Başkanlığı binasında parti teşkilatıyla bir 
araya geldi.

Turan Çanakkale'de, İBB Başkanı İmamoğlu'nu eleştirdi!
“İstanbullu Kar Altındayken, Bir Balıkçıda Ve İngiliz Büyükelçisi İle 3 Saat Ne Görüştü?”

AK Parti'den Suç Duyurusu!
AK Parti Çanakkale İl Başkanlığı, Sedef Kabaş, Engin Özkoç 
ve Aykut Erdoğdu için suç duyurusunda bulundu.
Ak Parti İl Başkanı Naim Makas, Çanakkale Adliyesine 
yaptığı suç duyurusu sonrasında bir basın açıklaması 
gerçekleştirdi. Makas açıklamasında şu ifadeleri kullandı; 
“CHP'nin adeta yayın organı haline gelen Tele1 
ekranlarında sistematik olarak partimize, Genel 
Başkanımıza ilke, ahlak, hukuk tanımayan hakaretamiz 
ifadelerle en ağır saldırılar gerçekleştirilmektedir. 14 
Ocak'ta, Uğur Dündar'ın moderatörlüğündeki programa 
CHP Grup Başkanvekili Engin Özkoç, CHP İstanbul 
Milletvekili Aykut Erdoğdu ve sözde gazeteci Sedef Kabaş 
konuk olmuştur. Bu programda Kabaş, AK Parti Genel 
Başkanımız ve Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan'a bu defa hiçbir şekilde tahammülü mümkün 
olmayan ağır bir hakarette bulunmuştur. Daha öncesinde 
değişik zamanlarda ağır hakaretlerde bulunmuş program 
konukları da bu hakarete sessiz kalarak ortak olmuşlardır. 
Ülkemiz, son yirmi yıldır diplomasiden askeri hamlelere, 
sanayiden teknolojiye, sağlıktan adalete yaptığı devrimsel 
kalkınma hamleleri ile tarih sahnesinde kutlu yürüyüşüne 
devam etmektedir. Yapılan kalkınma hamleleriyle 
prangalarından kurtulan ülkemiz itibar kazanmış; bölge 
coğrafyasında ve uluslararası arenada söz sahibi bir ülke 
konumuna gelmiştir. Bu büyük başarıda en büyük pay hiç 

şüphesiz Genel Başkanımız, Cumhurbaşkanımız Sn. Recep 
Tayyip Erdoğan'a aittir. Siyasete girdiği yıllardan bu yana, 
muhalefete sayısız mağlubiyet yaşatan, halkın 
teveccühüyle seçimler kazanan Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan'ın bu zaferlerini hazmedemeyen “hazımsız 
güruh” sistematik ve gözü dönmüş bir şekilde saldırılar 
düzenlemeye devam etmektedir.  Ülkemiz, bir yandan son 
yirmi yılda gerçekleştirdiği yoğun kalkınma hamleleri 
serüvenine devam ederken; bir yandan da maalesef 
dünyanın hiçbir ülkesinde görülmeyecek kadar düşük 
seviyede bir muhalefet anlayışının engellemeleriyle karşı 
karşıya kalmaktadır. Bu seviyesi düşük muhalefet anlayışı; 
ülkemizin içeride ve dışarıda menfaatinin her daim 
karşısında yer alarak toplumsal huzurumuza kastedecek 
hiçbir fırsatı kaçırmamakta ve gizli açık her türlü ihanet 
şebekeleriyle ortak hareket etmekten imtina 
etmemektedir. Milletimizin oylarıyla seçilmiş Sn. 
Cumhurbaşkanımızın ve milletimizin değerlerinin 
karşısında durmayı muhalefet yapmak zanneden bu aciz 
zihniyet, bir kere daha kendisini göstermiştir.  Söyleyecek 
sözü olmayan çaresizler, ya küfürler savurur ya tehdit ve 
hakaretlerde bulunur ya da saldırıya geçer. Şundan emin 
olabilirsiniz, siz saldırdıkça biz liderimizi daha çok 
seviyoruz, ona daha sıkı sarılıyoruz. Siz saldırdıkça, Büyük 
Türkiye'nin Büyük Lideri'nin açtığı yolda devam eden 

yürüyüşümüzü daha kararlı sürdürüyoruz.
Basın ilke ve ahlakına saygı duymayan zavallı sözde 
gazeteci Kabaş'ın, tek misyonu AK Parti ve 
Cumhurbaşkanımıza nefret kusmak olan bu televizyon 
kanalında liderimize yaptığı hakaretleri asla kabul 
etmiyoruz. Bu ülkeye hizmet etmekten başka derdi ve 
tasası olmayan Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan'a hakaret etmek kimsenin haddi değildir. 
Cumhurbaşkanlığı makamı, bu milletin iradesini temsil 
eder. Milletin temsil edildiği Cumhurbaşkanlığı makamına 
hakaret etmek gözü dönmüşlüktür, hadsizliktir, 
zavallılıktır. Hiçbir akl-ı selim sahibi, hakareti ifade 
özgürlüğü olarak nitelendiremez. Cumhurbaşkanımızı 
hedef alan bu çirkinliği, anti demokratik ve faşizan sözleri 
şiddetle kınıyoruz. AK Parti teşkilatları olarak Sedef Kabaş, 
Engin Özkoç ve Aykut Erdoğdu hakkında suç duyurusunda 
bulunduğumuzu ve bu meselenin sonuna kadar takipçisi 
olacağımızı tüm kamuoyunun bilgisine arz ederiz.”  

Amerikalının Gördüğünü, Çanakkalelinin, Türkiye'dekinin Görmesini İstiyoruz
AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, "Amerika'nın dev 
yatırım bankası JP Morgan, tekrar Türkiye'nin notunu 
değerlendirdi. Türkiye'nin 'nötr'den ağırlığını 'arttır' 
bölümüne yükselterek, Türkiye'yi yatırım yapılır, geleceği 
rahat, ekonomisi açık bir ülke haline geldiğini değerlendirdi. 
Amerikalının gördüğünü, Çanakkalelinin, Türkiye'dekinin 
görmesini istiyoruz. Sıkıntıları beraber aşacağız” dedi.
Açılışta konuşan Bülent Turan, Amerika'nın dev yatırım 
bankası JP Morgan'ın, tekrar Türkiye'nin notunu 
değerlendirdiği ifade ederek, "Türkiye'nin 'nötr'den 
ağırlığını 'arttır' bölümüne yükselterek, Türkiye'yi yatırım 
yapılır, geleceği rahat, ekonomisi açık bir ülke haline 
geldiğini değerlendirdi. Amerikalının gördüğünü, 
Çanakkalelinin, Türkiye'dekinin görmesini istiyoruz. 
Sıkıntıları beraber aşacağız. 85 milyon kardeş olmayı, omuz 
omuza olmayı, yeri geldiğinde hep beraber iş yapmayı 
bilmek durumundayız. Tek vatanımız var. Tek bayrağımız 
var. Tek devletimiz var. O yüzden siyasi parti, polemik, 

kavga, hepsi baş üstüne. Ama ortak meselelerde terör gibi, 
güvenlik gibi, meselelerde bir arada olacağız" dedi.

'KINAMAYANLAR OLDU'
Öldürülen terörist Volkan Bora'nın telefonunda terör 
kamplarında çekilmiş fotoğrafları çıkan HDP Diyarbakır 
Milletvekili Semra Güzel'i kınayamayanların da çıktığını 
söyleyen Turan, "Bakınız, Meclis'te geçen haftalarda 
maalesef söz vekilin bir terör örgütünün mensubuyla 
fotoğrafı çıktı. Ben o çatının altında olmaktan utandım. 
Ancak onu kınamayanlar oldu. Kendisini bırak, o fotoğrafı 
görüp de onları kınamak yerine 'yok çözüm sürecindeydi', 
'yok böyleydi' gibi iftiralarla konuyu kapatmaya çalıştılar. 
Oysa teröre karşı zayıf dil olmaz. Yeri geldiğinde omuz 
omuza adım atmak durumundayız. Artık Türkiye 
zincirlerini kırıyor. Türkiye dünyada da bölgesinde de 
adından söz ettiriyor" dedi.
Turan, konuşmasının ardından beraberindekiler ile birlikte 
kurdele keserek iş yerinin açılışını gerçekleştirdi.
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Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, akaryakıta ve 
doğalgaza yapılan son zamlardan sonra iğneden ipliğe her 
şeyin fiyatının artacağını iddia ederek, “Elektrik, doğal gaz, 
mazot, gübre, ilaç, tohum fiyatları zam yağmuru altında 
uçuyor; olan memlekette fakir fukaraya oluyor. Sayın 
Nebati, "Dolardaki 1 TL'lik artışın getirdiği yükü herkes 
çekiyor" diyordu. 18 liradan inen dolardaki düşüşten ise 
Türk halkı 1 kuruş dahi faydalanamıyor” diye konuştu.
CHP'li Özgür Ceylan Meclis Genel Kurulu'nda yaptığı 
açıklamada akaryakıt ve doğalgaza yapılan son zamları 
gündeme getirerek, yapılan zamların tüm tüketim 

ürünlerine yansımaları olacağını ileri sürdü. TÜİK'in 
enflasyonu yüzde 36 olarak açıklamasına karşın hissedilen 
gerçek enflasyonun yüzde 80'lerde seyrettiğini belirten 
Özgür Ceylan, “Elektrik zammı yüzde 127; 1 Ocaktan 
itibaren doğal gazda meskenlere yüzde 25, sanayi 
abonelerine yüzde 50 zam yapıldı; yetmedi, gün aşırı 
motorine, benzine zam yapılıyor” diye konuştu.
Özgür Ceylan, akaryakıt ve doğalgaza yapılan son 
zamlardan sonra iğneden ipliğe her şeyin fiyatının 
artacağını ileri sürerken, “Sayın Nebati "Dolardaki 1 TL'lik 
artışın getirdiği yükü herkes çekiyor" diyordu. 18 liradan 
inen dolardaki düşüşten ise Türk halkı 1 kuruş dahi 
faydalanamıyor” diye konuştu.  Özgür Ceylan, 18 Aralıkta 
doların 16 lira 55 kuruş, motorinin 11 buçuk lira olduğunu 
belirtirken, “19 Ocakta dolar 13,5, motorin 14,30 oldu. 
Elektrik, doğal gaz, mazot, gübre, ilaç, tohum fiyatları zam 
yağmuru altında uçuyor; olan memlekette fakir fukaraya 
oluyor” dedi. Özgür Ceylan yapılan zamlardan en fazla dar 
gelirlilerin etkilendiğini belirtirken, “İşsiz gencine harçlık 
bırakamayan baba, tencerede pişirecek aş bulamayan ana 
bu yaşattıklarınızın hesabını ilk seçimde soracak” dedi.

“Türk halkı 1 kuruş dahi faydalanamıyor”

Simit 3 TL Oldu
Kısa süre önce 2 TL'den 2.5 TL'ye çıkartılan simit 3 TL 
oldu. Maliyetlerin daha da artması durumunda simittin 
bir süre sonra 3.5 TL olacağı belirtiliyor.
Geçen yıl ivme kazanan zam furyası yeni yılın ilk 
aylarında vites artırarak devam ediyor. Özellikle enerji, 
akaryakıt başta olmak üzere birçok girdi maliyetlerine 
zam gelince buna paralel olarak tüm ürünler de 
zamlanıyor. Alım gücünün hızla düştüğü bu günlerde 
simitle karnını doyuranlara kötü haber geldi. Eylül 
ayında Çanakkale'de simidin fiyatı 2 TL'den 2.5 TL'ye 
çıkartılmıştı.
Geçen süre içinde girdi maliyetleri hızla artınca 
esnaflar simide yeni zam yaptı. simit bu sefer 2.5 
TL'den 3 TL'ye çıkartıldı. Geçen 4 aylık süreçte simide 
yüzde 50 zam yapılarak 2 TL'den 3 TL'ye çıkartıldı. 
Esnaflar maliyetlerin artması durumunda simide Mart 
ayında da zam gelmesini beklediklerini söyledi. Simide 
gelen zamdan sonra ekmeğe de zam gelip gelmeyeceği 
konuşuluyor.

Çanakkale'de okul 
servis ücretlerine zam!
Çanakkale'de okul servis ücretlerine zam yapıldığı 
bildirildi.
Akaryakıt fiyatlarındaki artışla orantılı olarak yapıldığı 
ifade edilen zam bazı servis firmaları tarafından 
velilere mesaj gönderilerek duyuruldu.
Mesajda şu ifadeler yer aldı; “Değerli velimiz yapılan 
olağan dışı akaryakıt zamlarından dolayı servis ücret 
tarifesi Çanakkale Belediyesi ve Şoförler Odası 
tarafından değiştirilmiştir. Güncel Fiyat tarifemiz; Tek 
Sefer (Aylık) : 360 TL Sabah-Aksam (Aylık) : 500 TL 
Sabah-Öğle-Aksam (Aylık) : 600 TL olmuştur.”  

Çanakkale Ticaret Borsası Başkanı Kaya Üzen 
“GIDA SANAYİSİ, DOĞALGAZ VE ELEKTRİK 
  KESİNTİLERİNDEN MUAF TUTULMALI”
Türkiye'nin en büyük doğalgaz tedarikçisi olan 
İran'ın doğalgaz iletim hattında meydana gelen 
teknik arıza nedeniyle ortaya çıkan enerji krizinin 
etkileri sürüyor. BOTAŞ'tan yapılan açıklamada, 
ilaç, et ve et ürünleri ile süt ve süt ürünleri üreten 
işletmeler için doğalgaz kesinti uygulamasını 
sonlandırdığını duyurdu. Çanakkale Ticaret 
Borsası Başkanı Kaya Üzen; İran kaynaklı bu 
kısıtlamaları, üretime en az etki edecek şekilde 
düzenleyen BOTAŞ'ın attığı adımı olumlu ancak 
yetersiz bulmaktayız. Enerji kesintisinin gıda 
güvenliğindeki risklerini önlemek adına, kesintilerden 
hayvansal ürünlerde başta yağ olmak üzere ambalaj 
üretimi ve şartlandırılmış depolara da muafiyet 
sağlanmalı” diye konuştu.
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığımız, son dönemde enerji 
terminalleri, gaz aldığı ülke çeşitliliği, boru hatları ile 
Türkiye'yi gaz açısından sıkıntıda bırakmamak için büyük 

gayret ettiğini belirten Başkan Üzen, İran gibi büyük 
bir tedarikçinin bir anda doğal gazı kesmiş 
olmasının üretim kayıpları açısından büyük bir 
sıkıntı yarattığını belirtti.
Üzen açıklamasında “Türk gıda sanayisi, Avrupa 
Yeşil Mutabakatı paralelinde enerjiyi en verimli 
şekilde kullanarak üretim yapma yönünde hızlı 
adımlarla ilerlemektedir. Bu nedenle sektörde 
uygulanacak bir enerji tüketim kısıtlaması ürün 
kalitesi ve güvenilirliği başta olmak üzere 

sürdürülebilir üretimi tehlikeye atacaktır.
Üzen son olarak, gıda güvenliğinin sağlanabilmesi, gıda 
israfının önlenmesi ve halkımızın güvenilir gıdaya 
erişebilmesi adına doğalgaz ve elektrik kısıtlamalarından 
gıda sanayicimizin tümünün muaf tutulmasının 
gerektiğini belirterek, gıda sanayicileri olarak temennimiz 
sektörün bu süreci en az hazarla atlatmasını 
sağlamak”dedi.      

Çanakkale'de Taşıt Sayısı 2021 Yılı Sonu İtibarıyla 248 Bin 492 Oldu
Çanakkale'de trafiğe kayıtlı taşıt sayısı 2021 yılı sonu itibarıyla 
248 bin 492 oldu.
Türkiye'de 2021 yılında bir önceki yıla göre trafiğe kaydı yapılan 
taşıt sayısı %11,0 artarak 1 milyon 153 bin 165 adet olurken, 
trafikten kaydı silinen taşıt sayısı %11,2 azalarak 42 bin 924 adet 
oldu. Böylece 2021 yılında trafikteki toplam taşıt sayısında 1 
milyon 110 bin 241 adet artış gerçekleşti.

Aralık ayında 65 bin 562 adet taşıtın trafiğe 
kaydı yapıldı
Aralık ayında trafiğe kaydı yapılan taşıtların %45,1'ini otomobil, 
%21,4'ünü motosiklet, %17,8'ini kamyonet, %10,7'sini traktör, 
%3,8'ini kamyon, %0,5'ini minibüs, %0,5'ini otobüs ve %0,2'sini 
özel amaçlı taşıtlar oluşturdu.

Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı bir önceki 
aya göre %26,1 azaldı
Aralık ayında trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı bir önceki aya göre 
özel amaçlı taşıtlarda %63,2 artarken otomobilde %32,6, 
motosiklette %26,7, kamyonette %22,2, otobüste %17,3, 
kamyonda %10,7, minibüste %6,0 ve traktörde %1,9 azaldı.

Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı geçen yılın 
aynı ayına göre %23,1 azaldı
Aralık ayında geçen yılın aynı ayına göre trafiğe kaydı yapılan 
taşıt sayısı kamyonda %44,1, motosiklette %32,0, traktörde %8,3, 
kamyonette %7,3 artarken özel amaçlı taşıtlarda %62,0, 

otomobilde %45,8, otobüste %16,4 minibüste %0,3 azaldı.

Trafiğe kayıtlı toplam taşıt sayısı Aralık ayı 
sonu itibarıyla 25 milyon 249 bin 119 oldu
Aralık ayı sonu itibarıyla trafiğe kayıtlı taşıtların %54,3'ünü 
otomobil, %16,3'ünü kamyonet, %14,8'ini motosiklet, %8,0'ını 
traktör, %3,5'ini kamyon, %1,9'unu minibüs, %0,9'unu otobüs ve 
%0,3'ünü özel amaçlı taşıtlar oluşturdu.

Aralık ayında 906 bin 917 adet taşıtın devri 
yapıldı
Aralık ayında devri(1) yapılan taşıtların %67,5'ini otomobil, 
%16,7'sini kamyonet, %5,7'sini motosiklet, %4,9'unu traktör, 
%2,3'ünü kamyon, %2,1'ini minibüs, %0,6'sını otobüs ve %0,2'sini 
özel amaçlı taşıtlar oluşturdu. 

Aralık ayında 29 bin 558 adet otomobilin 
trafiğe kaydı yapıldı
Aralık ayında trafiğe kaydı yapılan otomobillerin %15,7'si Renault, 
%9,7'si Toyota, %8,1'i Fiat, %8,0'ı Citroen, %6,9'u Peugeot, %6,3'ü 
Hyundai, %,5,8'i Volkswagen, %5,6'sı Honda, %5,3'ü Opel, %4,4'ü 
BMW, %3,8'i Skoda, %3,8'i Audi, %3,5'i Dacia, %2,3'ü Volvo, %2,2'si 
Mercedes-Benz,  %1,2'si Ford, %1,0'ı Jeep,  %0,9'u Seat,  %0,9'u Kia, 
%0,5'i Nissan ve %4,0'ı diğer markalardan oluştu.   

Ocak-Aralık döneminde trafiğe kaydı yapılan 
otomobillerin %62,0'ı benzin yakıtlıdır
Ocak-Aralık döneminde trafiğe kaydı yapılan 614 bin 37 adet 
otomobilin %62,0'ı benzin, %23,6'sı dizel, %9,2'si elektrikli veya 
hibrit olup %5,2'si LPG yakıtlıdır. Aralık ayı sonu itibarıyla trafiğe 
kayıtlı 13 milyon 706 bin 65 adet otomobilin ise %37,6'sı dizel, 
%35,9'u LPG, %25,5'i benzin yakıtlı olup, %0,7'si elektrikli veya 
hibrittir. Yakıt türü bilinmeyen(2) otomobillerin oranı ise %0,3'tür.
Nüfus bakımında Türkiye genelinde en fazla araç bulunan illerden 
biri de Çanakkale. geçen yıl sonu itibari ile Çanakkale'deki araç 
sayısı 248 bin 492 oldu.
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Terzioğlu 
Kampüsünde, İÇDAŞ tarafından yaptırılan 18 Mart Hatime 
Ana Ulu Camisi açıldı. Toplamda 5 bin 244 metrekare 
alandan oluşan camide, taç kapı girişi ile vurgulanan iç avlu 
bulunurken, ana yapıda 2 bin metrekare bodrum kat, 2 bin 
25 metrekare zemin kat, 762 metrekare mahfil katı ibadet 
alanı olarak düzenlendi. 22 kubbe ile kare formunda 
tasarlanan avlu kısmına 3 farklı yönden açılan kapılar ile 
ulaşılan camide, 2 bin 772 metrekare alana sahip iç avlu 
bulunuyor. Bodrum katında tuvalet ve abdesthaneler, 
atölye alanları, çocuk oyun salonu, toplantı odası, 
kütüphane, derslik ve seminer odaları yer alan caminin 
oturum alanı 4 bin 800 metrekare, bahçe alanı 14 bin 200 
metrekareden oluşuyor. 60 metre yükseklikte iki şerefeli 4 
minare ile 55 metre yükseklikte tek şerefeli 2 minare 
bulunan ve Çanakkale'nin en büyük camisi olan 18 Mart 
Hatime Ana Ulu Camisi'nde 10 bin kişi aynı anda namaz 
kılabilecek. Mescitlerin, camiler şehirlerin kalbi olduğunu 
belirten Erbaş, "Şehitler diyarı Çanakkale'de, 250 bin 
ecdadımızın bizden talebi var, 'Mabedlerimizin göğsüne 
namahrem eli değdirmeyin' diyor. Bu vazife, bizim, 
hepimizin, gençlerimizin, neslimizin vazifesi." diye konuştu.
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş, Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Terzioğlu Kampüsü'nde İÇDAŞ tarafından 
yapımı tamamlanan 18 Mart Hatime Ana Ulu Camisi'nin 
açılış töreninde yaptığı konuşmada, Allah'ın mescitlerini 
yapmanın, yapımına katkı sağlamanın, hayırların en güzeli 
olduğunu söyledi.
Mescitlerin, camiler şehirlerin kalbi olduğunu belirten 
Erbaş, "Şehitler diyarı Çanakkale'de, 250 bin ecdadımızın 
bizden talebi var, 'Mabedlerimizin göğsüne namahrem eli 
değdirmeyin' diyor. Bu vazife, bizim, hepimizin, 
gençlerimizin, neslimizin vazifesi." diye konuştu.
Erbaş, açılışının ardından sıranın caminin içini mamur etme 
görevine geldiğine dikkati çekerek, şöyle devam etti:
"İçini nasıl mamur edeceğiz? Camimizi cemaatsiz, gençsiz, 
derssiz bırakmayarak mamur edeceğiz, bir mektep, okul 
haline getireceğiz. Bundan sonraki imar işi, hocalarımıza, 
bize kalıyor. İnşallah ilim, irfan merkezi üniversitemizin 

içinde, üniversitemize layık bir şekilde bu camimizi 
istifadeye sunmak, bizim görevimiz. Dolayısıyla bugün çok 
bahtiyarız."
Emeği geçenlere teşekkür eden Erbaş, "Özellikle Arslan 
ailesine, İÇDAŞ şirketine, şirketler grubuna çok teşekkür 
ediyorum. 'Eğer ölmek istemiyorsan ölmeyecek, ölmez bir 
eser bırak.' atasözümüzün gereğini yerine getirdiler. 
İnşallah kendileri, anneleri kıyamete kadar hayırla anılır. 
Sadaka-i cariye, amel defterimizin kapanmaması için çok 
önemli bir vesile." ifadelerini kullandı.

"Caminin anlamı, manevi gücü, çok 
başka"
AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan da Çanakkale'nin 
simge eserlerinden biri olacak caminin açılış töreninde 

olmaktan duyduğu memnuniyeti dile getirdi.
Caminin 16. yüzyılın mimarisiyle bugünün mimarisinin 
harmanlandığı, 19 bin metrekare kapalı alana sahip, cami 
olmanın ötesinde bir Çanakkale mührü olduğunu anlatan 
Turan, kütüphanesi, sinema salonları, benzer aktivite 
alanlarıyla çok farklı bir eser olduğunu belirtti.
Turan, caminin büyük bir alana sahip olduğunu 
vurgulayarak, şunları kaydetti:
"Bazıları, 'Çok büyük bir eser. Ne gerek vardı? Çanakkale, 
şirin, küçük bir il. Çok büyük değil mi?' diyeceklerdir. 
Camiler, cami olmanın çok ötesinde bizim için bir kimlik 
olan, ülkemize yan bakanlara, birliğimize kastedenlere, en 
büyük meydan okumayı gösteren özel eserlerdir. Yoksa 
yeryüzü bize zaten mescit kılındı, her yerde namaz 
kılınabilir ama caminin anlamı, manevi gücü, çok başka."
Caminin büyüklüğünden öte, kente kazandırdığı anlamın 
önemli olduğuna değinen Turan, "(Fabrika yapılmadı mı?) 
diyenler Gıda Organize Sanayi Bölgesine (OSB), Biga'ya, 
Merkez OSB'ye, altyapılara baksın. Camimizin tadı, kıymeti, 
bambaşka." dedi.
Turan, caminin ruhunun anlamının bambaşka olduğunu 
ifade ederek, "Camiler, tüm farklılıklarımızın, maddi 
manevi değerlerimizin, makamlarımızın yerle bir olduğu, 
herkesin eşit olduğu, saf tuttuğu, eşitlendiği en özel 
mekanlardır. Camiler, cemaatiyle beraber kıymetlidir. Hep 
beraber bu güzel, ulu mabedi garip bırakmama görevimiz 
var. Bu meydandan, bu güzel ortamdan Çanakkale'nin sivil 
toplum kuruluşlarına sesleniyorum, alt katta çok sayıda 
salonumuz var. Camimiz zaten güzel. Törenlerinizi, 
programlarınızı burada yapın. Bu güzel mabedi ezansız 
bırakmadığımız gibi cemaatsiz de bırakmayalım." diye 
konuştu.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın ilk günden 
bugüne özel bir hassasiyetle caminin tüm süreçlerini takip 
ettiğini aktaran Turan, caminin yapımında en büyük 
bütçeyi ayıran İÇDAŞ ailesine ve emeği geçenlere teşekkür 
etti.
Diyanet İşleri Başkanı Erbaş, İÇDAŞ Yönetim Kurulu Üyesi 
Adnan Arslan'a ve ÇOMÜ Terzioğlu Yerleşkesi Camii 
Müştemilat Yaptırma ve Yaşatma Derneği Başkanı Ünal 
Kızıl'a plaket takdim etti.
Erbaş'ın duasının ardından caminin açılış kurdelesi kesildi.

10 Bin Kişinin Saf Tutabileceği Hatime Ana Camisi Açıldı
“İÇİNDE ATÖLYE ALANLARI, ÇOCUK OYUN 
  SALONU, TOPLANTI ODASI, KÜTÜPHANE, 

  DERSLİK VE SEMİNER ODALARI YER ALIYOR”
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“Akif'in dizelerinde dile getirdiği ruha 
  uygun gençlik yetiştirmemiz lazım”
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş, Çanakkale'de katıldığı 
açılışta İstiklal Marşı'nın 6. kıtasını örnek vererek "Mehmet 
Akif Ersoy'un o dizelerinde dile getirdiği ruha uygun bir 
gençliği yetiştirmemiz lazım" dedi. 
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş, Çanakkale'de, Aile Dini ve 
Rehberlik Merkezi ile Gençlik Merkezi'nin açılış töreninde 
yaptığı konuşmada, Diyanet İşleri Başkanlığı olarak, 
gençlik ve aile çalışmalarına çok önem verdiklerini söyledi.
Geleceğin emanet edileceği gençleri, milli ve manevi 
hassasiyetlere uygun şekilde yetiştirmenin önemini 
vurgulayan Erbaş, "'Bastığın yerleri toprak diyerek geçme, 
tanı/ Düşün altındaki binlerce kefensiz yatanı/ Sen şehit 
oğlusun, incitme, yazıktır atanı/ Verme, dünyaları alsan da 
bu cennet vatanı' diyen Mehmet Akif Ersoy'un o 
dizelerinde dile getirdiği ruha uygun bir gençliği 
yetiştirmemiz lazım." diye konuştu.
Açılışı yapılan binanın gençlerin yetişmesine sağlayacağı 
katkıya değinen Erbaş, şunları kaydetti:
"İşte burada, bu binada tam da sokağın adına uygun, 
'Fetvane'; burada asırlarca İslam'ı daha iyi yaşamak, 
yanlışlardan uzak durmak, doğru dini bilgiye sahip olarak 
yaşamak için yapılan faaliyetlerin bulunduğu yerde, şimdi 
aile ve irşat merkezi, gençlik merkezi, kitap okuma yeri, 
kitapla gençlerimizi buluşturma yeri açmış olmanın 
gururunu yaşıyoruz. Buna ihtiyacımız var. Gençlerimiz 
okusun istiyoruz. Çocuklarımız, Rabb'ini, Peygamberini, 

kitabını, büyüklere saygı, küçüklere sevgiyi öğrensin 
istiyoruz. İyilik, kötülük, dürüstlük, yalanın kötülüğü, 
doğruluğun iyiliği nedir, bunları öğrensin istiyoruz. Bir 
memleketin, milletin ayakta kalmasının yolu, doğru 

bilgilerle donatılan gençlerden, doğru, sahih bilgilerle 
donatılan çocukların varlığından, sağlam bir aileden 
geçmektedir. Aile sağlam olursa toplum da millet de devlet 
de sağlam olur. Derdimiz, budur.”

Bulgarların PCR masrafını Edirne esnafı karşılayacak
Bulgaristan vatandaşlarından ülkelerine dönüşte PCR testi 
istenmesi sebebiyle işleri azalan Edirneli esnaf, kampanya 
başlattı. Buna göre, Bulgarların bin TL ve üzeri 
alışverişlerinde PCR test ücretini kent esnafı karşılayacak.
Bulgaristan'da artan Covid-19 vakalarının ardından 
Bulgaristan Sağlık Bakanlığı yeni tedbirler aldı. 
Bulgaristan'a giriş yapacak kişilerin geçerli aşı sertifikası 
veya hastalığı geçirdiğine dair belge ve en geç 72 saat 
öncesinden yapılmış negatif PCR testi ibraz etmeleri 
gerekiyor.
PCR ücretinin maliyetinden dolayı Bulgaristan vatandaşları 
Edirne'ye gelmeyince kent esnafı, kampanya başlattı. Bin 
TL ve üzeri alışverişlerde PCR test ücretini 
karşılayacaklarını açıklayan Edirne esnafından Ahmet 
Ezer, bu kampanyanın olumlu olacağını düşündüğünü 
söyledi. Ezer, Türk vatandaşlarına da aldıkları ürünlerde 
yüzde 15 indirim uygulayacaklarını belirtti.
İHA'ya konuşan pazarcı esnafı Mehmet Yıldırım, 
müşterilerinin yüzde 99'unu Bulgarların oluşturduğunu 
ancak Bulgaristan vatandaşları artık gelmeyince pazarın 
boş kaldığını söyledi. Bir başka pazarcı esnafı Gökhan 
Filibeli de, işlerinin çok durgun olduğunu ifade etti. 

İçişleri Bakanlığından hurda ve atıl araçlar için genelge
İçişleri Bakanlığınca 81 il valiliğine gönderilen 
genelgeye göre kara yolunu kullananları uzun süre 
etkileyecek şekilde park edilmiş, terk edilmiş veya 
hasara uğramış araç sahiplerinin uyarıya rağmen 
çekmediği araçları trafikten men edilecek.
İçişleri Bakanlığı, trafik güvenliğini ve kamu düzenini 
tehlikeye atan cadde, sokak ve meydanlardaki, hurda 
veya atıl durumdaki araçlara yönelik tedbirleri içeren 
genelgeyi valiliklere gönderdi.
Genelgede, nüfus ve araç yoğunluğunun artmasına 
bağlı olarak park alanı ihtiyacının arttığı, bu durumun 

zaman zaman trafik güvenliğini ve yoğunluğunu 
olumsuz etkilediği belirtildi.
Cadde, sokak, meydan gibi kamunun ortak kullanım 
alanlarına ya da özel mülkiyete konu yerlere uzun 
süreli bırakılan, terk edilmiş, hurda, atıl, buluntu, 
hasara uğramış, kullanılamaz hale gelmiş araçların, 
oluşturdukları görüntü ve çevre kirliliğine dikkat 
çekilen genelgede bu araçların patlama ve yanma 
riski nedeniyle kamu düzeni ve güvenliğini de tehdit 
ettiği vurgulandı.
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Vali İlhami Aktaş, Çanakkale ili Ayvacık ilçesine bağlı 
Behram Köyü sınırları içindeki Assos Antik Liman 
bölgesinde vatandaşların can ve mal güvenliğini sağlamak 
amacıyla devam eden “Assos Antik Liman Kaya Düşmesi 
Islahı Projesi” çalışmalarını yerinde inceledi.
Vali Yardımcısı – İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Abdullah 
Köklü, Ayvacık Kaymakamı İlker Eker, Behram Köyü 
Muhtarı Numan Türkay, Ayvacık İlçe Özel İdare Müdürü 
Sami Sezer, Assos Otelcileri Dernek Başkanı Erdal Çakır, 
Assos bölgesinde faaliyet gösteren otel ve işletme sahipleri 
ile İl Özel İdaresi ve TEDAŞ yetkililerinin de bulunduğu 
incelemede Vali İlhami AKTAŞ, devam eden “Assos Antik 
Liman kaya düşmesi ıslahı projesi” çalışmaları hakkında 
yetkililerden bilgi aldı.

Assos Antik Liman Kaya Düşmesi Islahı Projesinin en kısa 
sürede bitirilmesinin planlandığını belirten Vali İlhami 
Aktaş, “Bu proje ile başta vatandaşlarımızın can ve mal 
güvenliğini sağlayarak ilimizde tarih ve turizm bölgeleri 
arasında önemli bir yere sahip olan Assos Antik Limanı 
daha değerli hale getirerek Assos'u Dünya turizmine 
açacağız” diye konuştu.
Yapılan incelemelerin ve değerlendirmelerin ardından 
Assos Antik Limanında faaliyet gösteren işletme sahipleri 
“Assos Antik Liman kaya düşmesi ıslahı projesi” 
kapsamında yapılan çalışmalardan memnuniyet 
duyduklarını ifade ederek Vali İlhami Aktaş'a 
desteklerinden dolayı teşekkür ettiler.  

Güney Marmara'da elektrik dağıtım hizmeti veren 
UEDAŞ, 2021 yılında Çanakkale'de 31 milyon liralık 
yatırımını tamamladı.
Yatırımın büyük çoğunluğunu yer altı, havai hatlar ve 
trafo tesisi gibi şebeke çalışmaları oluşturuyor. Bu 
sayede enerji hatlarındaki yük eşit dağıtılarak 
bölgelere daha sağlıklı elektrik enerjisi 
sağlanabilecek. 350 bin aboneye enerji dağıtılan 
Çanakkale'de, elektrik şebekesinin uzaktan 
kumanda, izleme ve kontrol edilmesini sağlayan 
SCADA istasyon sayısı ise 98'e çıkarıldı.  

Çalışmalar Devam Ediyor!

UEDAŞ, Çanakkale'de 
31 milyon liralık 
yatırımını tamamladı

İl Afet Risk Azaltma 
Planı Toplantısı Yapıldı
Afetlerin olası etkilerini ortaya koyan ve bu etkileri en 
aza indirebilmek için afetler yaşanmadan önce 
yapılacak çalışmaları bir süreç dahilinde tarif eden, 
sorumluları ve sorumlulukları tanımlayan, 
sürdürülebilir bir plan olan İl Afet Risk Azaltma Planı 
(İRAP) tanıtım ve uygulama süreci toplantısı Vali 
İlhami Aktaş başkanlığında gerçekleştirildi.
İl Özel İdare toplantı salonunda gerçekleştirilen 
toplantıya; Boğaz ve Garnizon Komutanı Tuğamiral 
Mustafa Turhan Ecevit, Çanakkale Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan, Vali Yardımcısı Ali Muhittin Varol, 
Kaymakamlar, Belediye Başkanları, İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman, İl Jandarma Komutanı J. 
Kd. Albay Tahsin Saruhan, Sahil Güvenlik Çanakkale 
Grup Komutanı SG. Yarbay Ercan Oran, il müdürleri, 
üniversite ve kamu kurum temsilcileri katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal marşının okunması ile 
başlayan toplantında İl Afet Risk Azaltma Planı 
tanıtım filmi izlendi. Tanıtım filminin izlenmesinin 
ardından AFAD Müdürü İbrahim TARI tarafından İl 
Afet Risk Azaltma Planı'nın tanıtım ve uygulama 
süreci hakkında katılımcılar bilgilendirildi. Yapılan 
bilgilendirmenin sorasında Vali İlhami Aktaş 
tarafından bir konuşma gerçekleştirildi. İl Afet Risk 
Azaltma Planı (İRAP)'ın hazırlanmasında emeği 
geçen tüm kurum ve kuruluşlarına, il, ilçe, belde 
belediye başkanlarına, sivil toplum kuruluşları 
temsilcilerine ve Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesine teşekkür eden Vali İlhami Aktaş, 
“Hazırlanan planın afet risklerinin azaltılmasına 
vesile olmasını temenni ediyor, afetsiz günler 
diliyorum” diye konuştu.  Toplantı, katılımcıların görüş 
ve önerilerinin ardından son buldu.

İnsansız Hava Araçları Tarım Alanında

Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi Sürekli Eğitim Merkezi 
ortaklığında ' İnsansız Hava Araçlarının Tarım Alanlarında 
Kullanımı' konulu eğitim toplantısı düzenlendi.
İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Sürekli Eğitim Merkezi ortaklığında " İnsansız 

Hava Araçlarının Tarım Alanlarında Kullanımı" konulu 
eğitim toplantısı düzenlendi. Toplantıya; Çanakkale İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğü Bitkisel Üretim ve Bitki Sağlığı Şube 
Müdürü Ramazan Eren, Koordinasyon ve Tarımsal Veriler 
Şube Müdürü Halil İbrahim Büyükgaga, İlçe Tarım ve Orman 
Müdürleri, Teknik Personeller, Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi Sürekli Eğitim Merkezi İnsansız Hava Araçları 
Pilot Eğitmeni Muhammet Çiğdemgül ve bu konudaki 
temsilciler katıldı. Toplantıda İnsansız Hava Araçları Pilot 
Eğitmeni Muhammet Çiğdemgül tarafından katılımcılara 
İnsansız Hava Araçları, Tarımda ve diğer sektörlerde 
kullanım alanları, İHA kullanımının avantajları, kanunlar ve 
yönetmelikler çerçevesinde İHA kullanımında dikkat 
edilmesi gereken hususlar konusunda sunum yapıldı. 
Ardından Bitkisel Üretim ve Bitki Sağlığı Şube 
Müdürlüğü'nde görevli Ziraat Mühendisi Tuncay Dönmez 
tarafından konuyla ilgili yayımlanan Yönetmelik ve 
yönergeler hakkında bilgi verildi. Toplantı katılımcıların 
sorularının cevaplandırılmasının ardından sona erdi.  

Vali İlhami Aktaş Balık Üretim Tesislerini Ziyaret Etti
Vali İlhami Aktaş, Lapseki ilçesine bağlı Kemiklialan 
Köyü'nde faaliyet gösteren İDA Gıda Balık Üretim Çiftliğini 
ziyaret ederek incelemelerde bulundu.
İl Özel İdaresi Genel Sekreter Yardımcıları Celil Sezgin ve 
Muzaffer Dağlar ile İl Tarım ve Orman Müdürü Erdem 
Karadağ'ın da bulunduğu ziyarette; Vali İlhami Aktaş, tesis 
sahipleri Irmak Yayın, Ulaş Sidar ve üretim sorumlusu 
Bülent Savaş ile bir süre görüşerek sohbet etti Yapılan 
görüşmenin ardından Vali İlhami Aktaş,  İDA Gıda Balık 
Üretim Çiftliğini gezerek tesis sahibi Ulaş Sidar ve üretim 
sorumlusu Bülent Savaş'tan tesisin üretim kapasitesi ve 
faaliyetleri hakkında bilgi aldı. Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getiren tesis sahipleri Irmak Yayın ve 
Ulaş SİDAR, Vali İlhami Aktaş'a desteklerinden dolayı 

teşekkür etti. İDA Gıda Balık Üretim Çiftliği tesis sahipleri 
Irmak Yayın ve Ulaş SİDAR'a çalışmalarında başarılar 
dileyen Vali İlhami Aktaş, bol kazançlar temennisinde 
bulundu.
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AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu hem 
yerelde hem ülke gündeminde yeni projeler ve yatırımlarla 
çalışmaya devam ettiklerini söyledi. Köprü, tüneller ve 
diğer yatırımlarla Çanakkale'nin değerine değer kattığını 
söyleyen İskenderoğlu, pandemi sonrası girilen zor süreci 
atlatmak için de önemli çalışmalar yapıldığını kaydetti. 
Asgari ücrette yapılan yüzde 50'nin üzerindeki 
iyileştirmeyle başlayan sürecin devam ettiğini söyleyen 
İskenderoğlu, “Pandemi sonrasında, dünyanın en büyük 
ekonomilerinde daralma baş gösterdi. Ülkemiz de bu 
küresel sıkıntıdan etkilendi. Bu etkileri en aza indirebilmek 
için ise var gücümüzle çalışıyoruz. Asgari ücret zammıyla 
başlayan bu süreçte, toplumun her kesimini rahatlatmak 
için birtakım adımlar attık. Asgari ücretten gelir ve damga 
vergisi alınmaması bu çalışanların maaşlarına ilave katkı 
sağlamış olacak. Kamu çalışanlarımıza yüzde 30,95 maaş 
zammı verildi. Emeklilerimizin taban aylığının 2500 TL'ye 
çıkardık. -İhracatta Kurumlar Vergisi'nin yüzde 19'a 
düşürdük. Şirketlerin kur korumalı mevduat sistemine 
katılmasının teşvik edilmesi çalışmaları başlattık. 
Mükelleflere enflasyon düzeltme uygulamasının 2023 
sonuna kadar erteledik. Bu kanunla esnaflarımızı 
enflasyon karşısında koruma altına almış olduk. 
Muhtarlarımızın maaşlarını asgari ücret seviyesine 
çıkardık. Yani 4250 TL. yaptık. Ayrıca 1726 TL SGK primini 
de karşılıyoruz. Bunların yanı sıra, vatandaşlarımızın 
beklentisi olan birçok konu da çözüme ulaştırıldı. Uzun 
süredir toplumun sorunu olan çocukların icra konusu 
olmaktan çıkardık.  Mezat salonları yerine elektronik 
ortamın kullanılması getirdik.  Borçluya hacizli malını 
satabilme imkânı getirdik. Motorlu kara araçlarının 
zamanında-değerinde satılabilmesi, vb reformlar içeren 
kanunu yasalaştırdık. Stokçuluğa ağır idari yaptırım ve 
cezaların getirilmesini sağladık. Yenilenebilir enerjiye 
yatırım yapanlara yerli ürün desteği verildi. Yenilenebilir 
enerji teşviki için meskenlerdeki güneş enerjisi kotası 
10'dan 20 Kilovata yükselttik. Savunma Sanayi projeleri 
teslim ve hizmetlerde katma değer vergisi istisnası 
getirdik. Belediyelilerde toplu taşıma yapanlara, indirimli 
veya ücretsiz seyahat edenlere ilişkin gelir desteği 
verilecek. Bireysel Emeklilik Sisteminde devlet katkısının 
%25'ten %30'a yükselttik. Ekonomideki normalleşmenin 

piyasalara yansıması için de çalışmalar yürütüyoruz” dedi. 

Kadınlarımızın Geleneksel Üretimlerini 
Aktif Olarak Ekonomiye Kazandırmayı 
Amaçlıyoruz
Çanakkale için de birçok önemli projenin tamamlanma 
aşamasına geldiğini hatırlatan İskenderoğlu, “1915 
Çanakkale köprümüzde artık geri sayıma başladık. Çok 
kısa süre sonra çalışmalar tamamlanmış olacak ve 
açılışımızı gerçekleştireceğiz. Ayvacık tünellerimizde artık 
sona doğru yaklaşıyor. Bu sayede, ulaşım sıkıntısı 
Çanakkale'mizin gündeminden çıkmış olacak. Ezine Gıda 
OSB'mizde çalışmalar hız kesmeden devam ediyor. Diğer 
OSB projelerimiz de süreç işliyor. Bu sayede Çanakkale 
markasını daha da iyi yere taşımış olacağız. Sadece 

OSB'lerle değil, kadın kooperatifimizle, Çanakkale'nin lokal 
birçok ürününü bu markaya eklemeye hazırlanıyoruz. 
Kadın Kooperatiflerimizin sayısını artırmaya yönelik 
çalışmalarımız var. Bu sayede, kadınlarımızın geleneksel 
üretimlerini aktif olarak ekonomiye kazandırmayı 
amaçlıyoruz. Sene başında güçlendirme çalışmalarına 
başladığımız birçok okulda artık bu çalışmalar bitme 
noktasına geldi. Coğrafi tescil çalışmalarımıza hız verdik. 
Bu sayede Çanakkale ürünlerinin Pazar payı artıyor. Çok 
özel bir konumda olan şehrimizde, tarih, kültür ve deniz 
turizminin yanına doğa ve sağlık turizmini eklemek için 
çalışmalarımız var. Hem tesisleşme hem ürün çeşitliliğini 
artırma yönünde adımlar attık. Kısaca, 2022 yılında da 
ülkemizi, şehrimizi her alanda kalkındırmak, geliştirmek 
için Grup Başkanvekilimiz Bülent Turan'la birlikte var 
gücümüzle çalışıyoruz” diye konuştu. 

Hem Ülkemiz Hem Şehrimiz İçin Durmadan Çalışıyoruz

Kamu işçisine yüzde 2,5'lik ilave zam yolda

Türk-İş Genel Başkanı Ergün Atalay, memur ve memur 
emeklisine verilen yüzde 2,5'lik ilave zamdan 700 bin kamu 
işçisinin de yararlanması için çalışmaların sürdüğünü 
bildirdi.
Atalay, yaptığı açıklamada, memur ve memur emeklisine 
verilen yüzde 2,5'lik ilave zammı kamu işçisi için de 
istediklerini belirtti.
Bu yöndeki taleplerini Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan ve hükümet yetkililerine ilettiklerini vurgulayan 
Atalay, şöyle konuştu:
"Çalışanlar olarak hepimiz aynı çatının altındayız. İşçiyi bu 
zammın dışında tutmak doğru değil. Bunun için yasal bir 
düzenlemeye ihtiyaç yok. Sayın Cumhurbaşkanımızın bu 
yöndeki açıklamayı en kısa sürede yapmasını bekliyoruz. 
Bu açıklamanın ardından, 700 bin kamu işçisinin 
ücretlerine yüzde 2,5'lik zam şubat ayındaki ücretlere 
yansıyacaktır. Memur, memur emeklisi ve kamu işçisinin 
alacağı yüzde 2,5'lik ilave zammın, işçi ve Bağ-Kur 

emeklilerine de verilmesi gerekiyor."
İlk 6 ay yüzde 12 zam yapılmıştı
Hükümet ve işçi konfederasyonları arasında Kamu Toplu İş 
Sözleşmeleri Çerçeve Protokolü üzerinde 11 Ağustos 

2021'de sağlanan anlaşmaya göre, taban ücretleri 4 bin 100 
liraya yükseltilen kamu işçilerinin ücretlerine 2021-
2022'nin ilk 6 ayı için yüzde 12, diğer 6 aylar için yüzde 5 artı 
enflasyon farkı oranında zam yapılmıştı.

Elektrikte kademeli tarife değişebilir
Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Fatih Dönmez, elektrik 
faturalarında kademeli 
tarifeye ilişkin, "Tüketim 
limitine ilişkin gerçekten 
ihtiyaç varsa değişikliğe 
gidebiliriz. 150 kilovatsaat 
kalacak diye bir kaidemiz 
yok" açıklamasında bulundu.
"Elektrikte 150 kilovatsaat 
diye bir kaide yok"
Elektrik uygulanan kademeli 
tarifede asıl amacın dar gelirli 
ailelere yardım etmek 
olduğunu belirten Dönmez, 
tarife hazırlanırken Türkiye 
genelindeki hanelerdeki 
tüketim ve abone sayısının 
dikkate alındığını kaydetti.
Dönmez, bu uygulamanın ilk defa yılbaşında 
başlatıldığını hatırlatarak, "Bu yıl içinde, belki 6 ay 
sonunda da olabilir, verileri alacağız. 150 kilovatsaat 

altında kalan tüketim ne kadar, kaç hane altında ya da 
üstünde bu verileri alıp değerlendireceğiz. Gerçekten bir 
ihtiyaç varsa miktar değişikliğine gidebiliriz. 150 
kilovatsaat kalacak diye bir kaidemiz yok" ifadelerini 
kullandı.
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Lapseki Kaymakamı Dr. Fatih Çelikkaya'nın, 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı Programı'ndan İzmir Marşı'nı 'Siyasi 
Figür' diyerek çıkarmasının ardından Eğitim-İş Çanakkale 
Şubesi adına Başkan Serkan Serbes, basın açıklamasında 
bulunmuştu. Ulusal basında ses getiren olay karşısında, 
Kaymakam Çelikkaya, Başkan Serbes için 'kademe 
durdurma' ve 'yer değişikliği' soruşturmalarını açmıştı. 
Bunun üzerine Valilik binasının önünde bir araya gelen 
Eğitim-İş Çanakkale Şubesi üyeleri, “Başkanımızı asla 
ezdirmeyiz, asla kılına dokundurtmayız” diyerek artık 
basın açıklaması yapmaya tedirginlikle yaklaştıklarını 
ancak asla geri adım atmayacaklarını söyledi.
Cumhuriyet Halk Partisi'nin de katılım sağlayarak destek 
gösterdiği açıklamayı okuyan Eğitim-İş Genel Örgütlenme 
Sekreteri Şenol Eyüboğlu, “Bu topraklarda bugün bu basın 
açıklamasını yapmaktan tedirgin duyar hale geldik.  
Neden?  Büyük önder Mustafa Kemal Atatürk,  Anzac'larla 
ilgili bir açıklama yaparken,  Anzac askerlerinin analarına, 
'Siz bu toprakların evlatlarısınız, çocuklarınızı merak 
etmeyin. Bu topraklar kendi toprakları, burada yatanlar 
bizim evlatlarımızdır' demiş.  Bunu ortaya koyarken, 
insanlık sevgisi, insanlık onurunu en yüksek derecede ifade 
etmiştir.  Ama geldiğimiz şu ortama bakın ki, bu Çanakkale 
topraklarında birileri kin kusmak istiyor, birileri kin 
tohumları ekmek istiyor.  Kim bu?  Kim ki ulusal 

değerlerimize bu kadar tedirginlik, bu kadar rahatsızlık 
duyuyor.  Bu kişi Lapseki Kaymakamı.  Buradaki basın 
açıklamamızı yapmamızdaki temel etken, İzmir Marşı'nın 
okutulmaması ile ilgilidir ve Sendika Başkanımızın yaptığı 
basın açıklamasını hazmedemeyen Sayın Kaymakam, 
beraberinde soruşturma başlatmıştır.  Biz tabii ki buna izin 
vermeyiz. Buradaki toplanmamızın temel sebebi budur.  
Eğitim-İş'in varlık sebebidir bu. Eğitim-İş asla bundan geri 
adım atmayacaktır.  Burada valiliğin önünde çok net ifade 
ediyoruz,  Başkanımızın kılına dokunamazsınız.  Hiçbir 
cezayı kabul etmiyoruz.  Bugün İl Milli Eğitim Müdürünü de 
ziyaret ettik,  Sayın Vali'yi de ziyaret ettik ve bu 
görüşlerimizi kendilerine çok net ifade ettik.  Çanakkale'de 
ulusal değerlere karşı hassasiyet ortaya koyan Eğitim-İş'e 
saldıramazsınız.  Biz bu çiçekleri yalnızca İzmir'in 
dağlarında açtırmayacağız.  Biz bu çiçekleri Türkiye'nin her 
yerinde açtıracağız.  Burada Başkanımızı asla ezdirmeyiz, 
asla kılına dokundurtmayız” dedi.

 “LAPSEKİ KAYMAKAMI GÖREVİ YERİNE 
KASABA ŞERİFİ GİBİ…”
Açılan soruşturmanın mevzuata aykırı olduğunu belirten 
Eyüboğlu,  “Lapseki ilçemizde 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı 
kutlamalarında Lapseki kaymakamı Fatih Çelikkaya, İzmir 
Marşı'nı siyasi figür diyerek tören programdan çıkartmıştır. 
Sendikamız, Eğitim-İş Çanakkale Şube Başkanımız Serkan 
Serbes, Eğitim-İş'in Atatürkçülük konusundaki 
hassasiyetine dayanarak sorumluluk içerisinde duruma 
hemen tepki göstermiş ve Kaymakamın bu kararını 
kınayan bir basın açıklaması yapmıştır. Şube Başkanımızın 
basın açıklaması ulusal basında yer alması nedeniyle, 
Lapseki Kaymakamı Fatih Çelikkaya, Şube başkanımız 
hakkında usulüne uygun olmayan bir soruşturma 
başlatarak, 'kademe durdurma' ve 'yer değişikliği' teklifi 
ettirterek cezalandırmak istemiştir. Oysa ilgili mevzuat, 
yasa ve genelgelere göre sendika yöneticileri yaptıkları 
basın açıklamaları sebebiyle haklarında soruşturma 
açılamaz. Lapseki Kaymakamı görevi yerine kasaba şerifi 
gibi davranan Kaymakam Fatih Çelikkaya ve Lapseki İlçe 
Milli Eğitim Müdürünü, yasa ve mevzuatlara uyumadığı için 
uyarıyoruz. Eğitim-İş olarak Atatürk Devrimlerinin ve 
Cumhuriyet değerlerinin yılmaz savunuculuğunu yapmaya 
devam edeceğimizi her yerde ve her zaman 
haykıracağımızı bildiriyoruz” dedi.

 EĞİTİM-İŞ ÇANAKKALE ŞUBESİ 
BAŞKANI SERKAN SERBES NE DEMİŞTİ?

Kaymakam Çalikkaya'nın İzmir Marşı'nı programdan 
çıkardığı haberini alan Eğitim-İş Çanakkale Şubesi Başkanı 
Serkan Serbes şu açıklamayı yapmıştı: “Lapseki ilçesinde 
yarın gerçekleştirilecek olan 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı 
tören programında yapılması planlanan İzmir Marşı, 
Kaymakam Fatih Çelikkaya'nın son dakika müdahalesi 
sonucu 'siyasi figür' olarak nitelendirilerek programdan 
çıkartılmıştır. Yapılan bu uygulama tamamen siyasi bir 
karar olup, İzmir Marşı'nı ve Mustafa Kemal Atatürk'ün 
adını değersizleştirme çabasıdır. Eğitim İş olarak bu karara 
ve yapılan Atatürk düşmanlığına asla müsaade 
etmeyeceğiz.”

EĞİTİM-İŞ 
SORUŞTURMA AÇILAN 
BAŞKANINA SAHİP ÇIKTI

FETÖ üst düzey 
güncel sorumlusu 
Çanakkale'de yakalandı!
Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü MİT ve KOM Şube 
Müdürlüğü'nün ortak operasyonunda,  Bursa'da FETÖ 
silahlı terör örgütünün üst düzey güncel sorumlusu, 
çantasında taşıdığı örgütsel dokümanlarla 
Çanakkale'de yakalandı.
Çanakkale Cumhuriyet Başsavcılığı koordinesinde MİT 
ve KOM Şube Müdürlüğü'nün FETÖ silahlı terör 
örgütünün güncel yapılanmasına yönelik yapmış 
olduğu ortak operasyonda teknik ve fiziki takibe aldığı 
Bursa'da örgütün üst düzey güncel sorumlusu Y.O 
çantasında taşıdığı örgütsel dokümanlarla 
Çanakkale'de yakalandı. Yakalanarak gözaltına alınan 
FETÖ silahlı terör örgütü üyesi Y.O Emniyet 
Müdürlüğündeki İşlemleri ardından Adliye'ye sevk 
edildi.  

Ceylan'ın kitabı çıktı
Yeni kitabını çıkaran Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Av. Muharrem Erkek'i ziyaret etti.
Erkek, “Çanakkale Milletvekilimiz, yol arkadaşım 
Sevgili Özgür Ceylan'ın Dış Politika ve Erdal İnönü 
kitabı yayımlandı. Bana da bir tane imzalı olarak hediye 
etti. Eline sağlık, yolu açık olsun” dedi.  
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Çanakkale'nin Çan Belediye Başkanı 
Bülent Öz, Çan Organize Sanayi Bölgesi 
için çalışmaların neticelendiğini ve 
Pazartesi günü gerçekleştirilecek 
Toprak Koruma Kurulu muhtemel 
kabulünden sonra OSB yerinin 
onaylanacağı bilgisini verdi.

Belediye Başkanı Bülent Öz, işletme açılışında yaptığı 
konuşmada, ilçe için büyük bir önem teşkil eden Çan 
Organize Sanayi Bölgesi için çalışmaların neticelendiğini ve 
Pazartesi günü gerçekleştirilecek Toprak Koruma Kurulu 
muhtemel kabulünden sonra OSB yerinin onaylanacağı 
bilgisini verdi. Organize Sanayi Bölgesi'nin ilçe ekonomisi 
açısından ciddi bir hamle olduğunu söyleyen Başkan 
Bülent Öz, 2 yıldır büyük emek harcayarak bu sürece katkı 
sağlayan tüm kurumlara da teşekkürlerini iletti. Çan 
Belediye Başkanı Bülent Öz'ün konuşmasından sonra bir 
konuşma gerçekleştiren AK Parti Grup Başkan vekili ve 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, Çan Organize Sanayi 
Bölgesi'nin yakın takiplerinde olduğunu, Pazartesi günü 
gerçekleşecek Toprak Koruma Kurulu toplantısından 
çıkacak sonuç neticesinde de, bölgenin karma OSB'si için 
bir adım daha atılmış olacağını belirtti. Çan Organize 
Sanayi Bölgesi'ni en kıymetli işlerden biri olarak 
gördüğünü söyleyen Turan, gecikmeden faaliyete geçmesi 
için süreci takip ettiklerini söyledi.

“Çan OSB'de sona geliniyor”

Biga Ziraat Odası İktisadi İşletme açıldı

Biga Ziraat Odasında çiftçilere danışmanlık hizmetinin 
verileceği, gerekli ilacın gerekli doz ve miktarda nasıl 
verileceği bilgisi ile tüm tohum çeşitleri, zirai ilaçların ve 
gübrenin satılacağı Biga Ziraat Odası İktisadi İşletme açıldı.
Biga ilçesinde düzenlenen açılışa; Vali İlhami Aktaş, AK 
Parti Grup Başkanvekili Çanakkale Milletvekili Bülent 
Turan, Biga Kaymakamı Erdinç Dolu, Biga Belediye Başkanı 
Bülent Erdoğan, AK Parti İl Başkanı Naim Makas, AK Parti 
Biga İlçe Başkanı Nihat Borazan, İl Tarım ve Orman Müdürü 
Erdem Karadağ, Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Kaya, Biga Ziraat Odası Başkanı Güray Ergün, belde 
belediye başkanları, ilçe protokol üyeleri, çiftçiler ve 
vatandaşları katıldı. Açılışta; AK Parti Grup Başkanvekili 

Çanakkale Milletvekili Bülent Turan ve Biga Ziraat Odası 
Başkanı Güray Ergün tarafından birer konuşma 
gerçekleştirildi.
Yapılan konuşmaların ardından Vali İlhami Aktaş, AK Parti 
Grup Başkanvekili Çanakkale Milletvekili Bülent Turan ve 
beraberindeki heyet tarafından kurdele kesimi 
gerçekleştirilerek Biga Ziraat Odası İktisadi İşletme, 
dualarla ve hayırlı olsun temennileriyle açıldı. Kurdele 
kesimi sonrasında Biga Ziraat Odası İktisadi İşletme Vali 
İlhami Aktaş, AK Parti Grup Başkanvekili Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan ve beraberindeki heyet 
tarafından gezilerek satışa sunulan ürünler hakkında bilgi 
alındı.

ENGiN 
YENİDEN BAŞKAN
Çanakkale Berberler ve Kuaförler Esnaf Odası'nın 
17'nci Olağan Genel Kurulu geçti. Yapılan genel kurul 
toplantısında Ayhan Engin yeniden başkan seçildi.
Kurul Toplantısı, Çanakkale Belediyesi Çalışanları 
Sosyal Tesisleri Ercan Adsız Salonu'nda 
gerçekleşirken, seçim öncesi çoğunluk sağlanmasının 
ardından gizli oy kullanılarak, başkan adaylarına oylar 
verildi. Bu sene gerçekleşen seçime Ayhan Engin ve 
Orhan Topçu olmak üzere iki aday başvurmuştu. Saat 
17.00'ye kadar devam eden seçimde; 1 No'lu sandıktan 
Ayhan Engin 131 oy, Orhan Topçu ise 85 oy alırken; 2 
No'lu sandıktan ise Ayhan Engin 125 oy, Orhan Topçu 
ise 75 oy alarak ayrıldı. Böylece; toplam 470 üyenin 
bulunduğu odadan, 416 üye oy kullanmış oldu. 4 yılda 
bir yapılan oda seçimlerinde, önceki dönemde de 
Çanakkale Berberler ve Kuaförler Esnaf Odası'nın 
başkanlığını yapan toplam 256 oy alarak Ayhan Engin 
yeniden seçildi.

ÇOMÜ Rektör Yardımcılığında Devir Teslim!
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Rektör Yardımcılığı 
Devir Teslim Töreni gerçekleştirildi.
ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat'ın katılımıyla Rektör 
Yardımcılığı makamında gerçekleştirilen törende Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Okhan Akdur ve Prof. Dr. Pelin Kanten 
de hazır bulundu.   ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, 
Prof. Dr. Bünyamin Bacak'a görev süresi boyunca sunduğu 
katkı ve verdiği emekten dolayı teşekkür ederek, görevi 
devralan Prof. Dr. Hüseyin Erkul'a yeni görevinde başarılar 
diledi. Tören, çiçek takdimi ile sona erdi. 
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Türkiye'nin Avrupa Birliği'nden coğrafi işaret tescili alan 
7'nci ürünü olan Bayramiç Beyazı, Avrupa Birliği 
toplantısında tanıtıldı.
Bayramiç Ziraat Odası Başkanı (BZOB) İsmail Pehlivan, 
Turkey-EU Business Dialogue (TEBD) tarafından 
düzenlenen Avrupa Birliği Coğrafi İşaretli Ürünler 
toplantısına katılarak, Bayramiç Beyazı'nı tanıttı. Bayramiç 
Beyazı, 16 Nisan 2021 günü Avrupa Birliği Resmi 
Gazetesi'nde yayımlanarak, ülkemizin Avrupa Birliği'nden 
coğrafi işaret tescili alan Çanakkale'nin birinci, ülkemizin 7. 
ürünü olmuştu. Bu kapsamda; Bayramiç Ziraat Odası 
Başkanı Pehlivan da coğrafi tescil alan Bayramiç Beyazı'nı 
ulusal ve uluslararası organlarda tanıtmaya devam ediyor. 

Turkey-EU Business Dialogue (TEBD)'un düzenlediği 
'Avrupa Birliği Coğrafi İşaretli Ürünler Toplantısı'na TOBB 
Çanakkale temsilcisi olarak katılan Başkan Pehlivan, 
Türkiye'nin 7. Çanakkale'nin 1. Avrupa Birliği coğrafi işaretli 
ürünü olan Bayramiç Beyazı'nı anlattı. 

COĞRAFİ İŞARET NEDİR?
Coğrafi işaret, belirgin bir niteliği, ünü veya diğer özellikleri 
itibariyle kökenin bulunduğu bir yöre, alan, bölge veya ülke 
ile özdeşleşmiş bir ürünü gösteren ad veya işaretler 
denmektedir. Tescilli ürünler, taklit ve çağrıştırmaya karşı 
Türkiye ve AB tarafından koruma altına alınmıştır.2021 yılı 
itibariyle AB'nin coğrafi işaret listesinde Türkiye'den 

'Antep Baklavası/Gaziantep Baklavası', 'Aydın İnciri', 
'Malatya Kayısısı', 'Aydın Kestanesi', 'Taşköprü Sarımsağı', 
'Milas Zeytinyağı' ve 'Bayramiç Beyazı' olmak üzere tescil 
edilmiş 7 ürün bulunuyor.

Bayramiç Beyazı sınırları aşıyor

Bigalı Kalesi'nin restorasyonunda sona yaklaşıldı
Çanakkale Savaşlarında önemli görevler üstlenen iki 
asırlık Bigalı Kalesi'nde restorasyon çalışmalarında sona 
yaklaşıldı. Kalenin bu yıl ziyarete açılması hedefleniyor.
Asırlar önce birçok kale, tabya, düşmanın boğaz geçişine 
izin vermedi. Bunlardan biri de Bigalı Kalesi. Kalenin 
geçmişi 2 asır öncesine dayanıyor. Kalenin yapımına 1807 
yılında başlanmıştı. Ancak kale o günün şartlarında 1820 
yılında tamamlanmış. Birçok savaş gören Bigalı Kalesi, 
özellikle Çanakkale Savaşları'nda önemli roller üstlendi. 
Geçen süre içinde kalede bir çok tahribat yaşandı. Kaleyi 
tekrar ayağa kaldırmak için Çanakkale Savaşları Gelibolu 
Tarihi Alan Başkanlığı tarafından çalışma başlatıldı. 
Muhabere merkezi ve silah tamirhanesi olarak kullanılan 
202 yıllık tarihi kale ile ilgili 6 yıl önce çalışma başlatıldı.
Çalışmalar kapsamında tahrip olan kalenin surları aslına 
uygun restore edildi, içerisindeki silah tamirhanesi ve cami 
yeniden yapıldı. Muharebe döneminde kullanılan tüfek ve 
çeşitli materyaller de tamir edilip, sergilenecek. Kalenin 
sahil kesimine ise orijinalinde olduğu gibi ziyaretçilerin 
gezebilmeleri için dolgu yapıldı. Restorasyon için 18 milyon 
TL harcama yapıldı.
 Ziyarete Açılacak
Çanakkale Savaşları Tarihi Alan Başkanı İsmail Kaşdemir, 
Çanakkale Boğazı'nın savunma yapılarından birisi olan 
Bigalı Kalesi'nde restorasyon sürecinin tamamlamak üzere 
olduğunu söyledi. Kaşdemir, Çanakkale Tarihi Alan 
Başkanlığı olarak tarihi alanda bulunan bütün tarihi 
mekanları, savunma yapılarını aslına uygun bir şekilde 
restore edip, gelen ziyaretçiye açık hale getiriyoruz. İçinde 
bulunduğumuz bu gazi mekan Bigalı Kalesi, Çanakkale 
Savaşları sırasında cephe gerisinde çok önemli bir işlev 
görmüştür. Burası silah tamirhanesi olarak görev yapmış. 
Mehmetçik'in Çanakkale Destanı'nı yazdığı, tüfeklerin, 
silahların tamir edildiği ve savunmaya çok önemli destek 

verilen bir yerdir.” dedi.
Uzun süredir devam eden restorasyon çalışmalarında sona 
doğru yaklaştıklarını da belirten Kaşdemir çalışmalar 
hakkında şu bilgileri verdi; “Bittiği zaman inşallah 2022 yılı 
içerisinde Çanakkale'ye gelenler, Bigalı Kalesi'ni ziyaret 
etme imkanına sahip olacak. Çanakkale Savaşları sırasında 
cephe gerisinde silah tamirhanesi olan Bigalı Kalesi'ne 
gelen ziyaretçi, girdiği anda kaleyi hissetmiş, görmüş ve 
yaşamış olacak. Ziyaretçilere; burada nasıl silahlar tamir 
edilmiş, hangi makineler kullanılmış, nasıl yapılmış, 
buradaki ruhu, yaşanmışlığı aktaracağız.
Gaziantepliler için çok önemli olan, Gaziantep'in şanlı 
savunmasında simgesel değeri ve önemli bir role sahip 
olan Tüfekçi Yusuf, Çanakkale Savaşları'nda Bigalı 
Kalesi'nde görev yapmış ve burada çok önemli yararlılıklar 

göstermiş büyük bir şahsiyettir. Çanakkale Savaşı'ndan 
sonra da memlekete dönüp Antep müdafaasında çok 
büyük görev almış, çok büyük faydalar ortaya koymuştur. 
İşte o Tüfekçi Yusuf Usta'yı da Bigalı Kalesi'nde, gelen 
ziyaretçiye tanıtmayı amaçlıyoruz.
 Savaşları'ndaki büyük destanı yazan kahramanlarımızı 
gelen ziyaretçilere tanıtmak, aktarmak istiyoruz. Bu kale; o 
büyük kahramanların ayak izlerinin olduğu, yaşama 
imkanına sahip bir gazi mekandır. Tarihi alana gelen 
ziyaretçiler, buradaki Çanakkale ruhunu hissetmiş, 
teneffüs etmiş, adeta tarih içinde bir yolculuk yapmış 
olacak. Türk milletinin kalbi olan ve çok sevdiği 
Çanakkale'ye herkesi davet ediyoruz. Çanakkale, bu 
milletin ortak paydasıdır. Bütün Türk milletinin ortak 
değeridir”.

Her Şeyin Başladığı Yer Truva İda Dağı Projesi Hazırlandı
Truva Savaşları'nın başlangıcı olarak 
bilinen eski ismi İda Dağları olan Kaz 
Dağlarında çobanlık yapan Paris'in 
yaptığı seçimi anlatan ve üzerinde "En 
Güzele" diye yazan "Anlaşmazlık Elması" 
hediyelik eşyaya dönüştürüldü. 
Bayramiç Halk Eğitim Merkezi 
kursiyerleri tarafından yapılan bu 
hediyelik artık ilçede kadınların gelir 
kaynağı olacak.

 Tarım alanında önemli atılımlar yapan Bayramiç ilçesi, 
şimdi turizmde de iddialı. Bayramiç Kaymakamlığı 
başkanlığında ilçeye turist çekmek için önemli adımlar 
atılıyor. Özelikle Kazdağları gibi önemli bir potansiyele 
sahip ilçede turizm çalışmalarına hız verildi.
 Bayramiç Turizminin Geliştirilmesi Planı kapsamında 

bir yandan saha çalışması yapılırken diğer tarafta 
gelecek olan turistlere satmak ve ilçe halkına gelir 
sağlamak için hediyelik eşyalar üzerinde de çalışma 
yapılıyor. Bu alandaki çalışmaları da Bayramiç Halk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü yürütüyor. Halk eğitim 
merkezi tarafından hediyelik olarak Paris'in altın 
"Anlaşmazlık Elması" üretimi başladı. Kursta bu 
elmaların nasıl yapıldığını öğrenen kadınlar, ilçeye gelen 
turistlere hediyelik eşya olarak sunuyorlar.
Truva Efsanesine göre Kazdağları'nın eski ismi olan İda 
Dağında çobanlık yapan Paris'in yaptığı seçimi anlatan 
ve üzerinde "En Güzele" diye yazan "Anlaşmazlık 
Elması", efsaneye göre Truva Savaşına neden olaylar 
zincirinin başlangıcı olarak kabul ediliyor.
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Çanakkale'de 'insanlık ölmemiş' dedirten 
bir olay yaşandı. Market işleten Zeynep 
Ağırman, bir hafta önce muhasebe ve özel 
işlerini halletmek üzere ilçeye giderken 
marketini kapatmayı unuttu. Alışverişe 
gelen 2 kişi, kapısı açık markette kimseyi 
göremeyince aldıkları ürünleri güvenlik 
kamerasına göstererek, ücreti 28,5 lirayı 
marketin girişine bıraktı.

Güvenlik kamerası görüntülerinde saat 15.00 ile 17.00 
sıralarında meydana gelen olayda, markette kimse 
olmadığı sırada 2 kişinin geldiği görülüyor. Bir süre içeri 
bakan ve kimseyi göremeyen iki kişi cips, çekirdek, 
naneli şeker, su ve gazlı içecekler aldıktan sonra toplam 
28,5 lirayı güvenlik kamerasına gösterdikten sonra kapı 
girişine bırakıp, ayrılıyor. Bir süre sonra gelen bir kişi de 
içecek ve su alıyor. Markette kimse olmadığını gören kişi 
daha sonra su ve içeceği bırakıp, marketten ayrılıyor. 
Yaşanan olayın güvenlik kamerası görüntülerini izleyen 
market sahibi Zeynep Ağırman hem şaşırdı hem de 
duygulandı.
“19 Ocak'ta hem muhasebe işlemleri hem de bir hafta 
önce vefat eden babamın 7 mevlit yemeğini hazırlamak 
için Gelibolu'ya gittim. Aceleyle marketten çıktım. 
Marketin kapısını kapatıp, kitlediğimi düşündüm. 
Marketin iç kapısını zaten kilitlememiştim. Bir süre sonra 
bana 'markete girildi' diye telefonla haber geldi. Hemen 
güvenlik kameralarını izledik. Görüntülerde her gelen 
müşteri kameralara doğru aldığı ürünleri ve ürünün 
parasını göstererek, market giriş kapısının önüne 

bırakmış. Bir müşterim de beni beklemiş, göremeyince 
aldığı su ve diğer içeceği tekrar market girişine bırakmış. 
Suyu dahi almadan gitmiş, keşke suyu alsaymış, ona 
üzüldüm. Diğer insanlara da bu duyarlı davranışları için 
çok teşekkür ederim. Bu alışverişi yapan 2 kişi Kavakköy 
beldesinden değil. Güvenlik kamerasına ürünleri ve 
paraları gösteren bu vatandaşlar, ürünlerin değeri neyse o 

parayı market girişindeki merdivene bırakıp, gitmişler. 
Cep telefonumdan güvenlik kameralarını izleyince zaten 
çok duygulandım. İyi ki böyle insanlar var. Böyle 
insanlarla yaşadığımız içinde şükrediyorum. Gerçekten 
de insanlık ölmemiş. Bizim milletimizde çok çok iyi 
insanlar olduğunu bir kez daha görmüş olduk. Herkesi 
Allah iyi insanlarla karşılaştırsın.”

İnsanlık Gerçekten Ölmemiş
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Çanakkale 18 Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Akademisyenlerinden Gökhan Bayram yaklaşık 1 haftadır 
hayırseverlerin aracılığı ile üniversite öğrencilere hayır 
ikramlarına aracılık ediyor. Gökhan hoca aracılık yapmakla 
kalmıyor hem aracı oluyor hem de yemek dağıtım 
aşamasında çalışıyor. Öğrenciler arasında Hayırlı Hoca 
olarak anılıyor.  
Üniversite öğrencilerinin büyük bir kısmının ülkedeki 
birçok kesim gibi ekonomik sıkıntılardan etkilendiği bu 
günlerde Çanakkale 18 Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 

akademisyenlerinden Gökhan Bayram bir süredir 
üniversite öğrencileri için gerçekleştirdikleri hayır 
ikramlarına aracılık ediyordu. Hayır yapmak isteyen 
vatandaşlar ile öğrencilere ikram yapılmasını sağlayan, 
Gökhan Bayram, yemek dağıtımında da çalışarak 
sorumluluk duyan işler yapıyor. 1 haftadır Üniversitede 
Tulumba, Tavuklu Pilav, Çikolata, Pişi gibi hayırları 
öğrenciler ile yapılmasına aracılık yapan Akademisyen 
Gökhan Bayram sosyal üzerinden paylaşımlarla aracılık 
eden ve destek veren herkese teşekkür etti.
Hayırlarımızı tamamladık diyen Gökhan Bayram; 
''Sınavlara çalışan üniversite öğrencilerimize, geçen hafta 
ve bu hafta, kütüphanemiz önünde çorbadan pilava, 
pişiden baklavaya ikramlarda bulunarak hayırlar 
gerçekleştirdik. Bugün de son ikramımızla hayırlarımızı 
tamamladık. Sınavlara giren öğrencilerimize başarılar diler, 
bugüne kadar katkı verenlere şükranlarımı sunar, bugüne 
emeği geçen Gökhan Arkadaşıma, Nevin Ablama, Işıl 
Ablaya, Reyhan Ablaya minnetlerimi sunarım. İzin veren 
Üniversitemiz Rektörlüğüne, Genel Sekreterliğimize, 
Kütüphane Personelimize, güvenlik görevlilerimize, 
yardımcı olan öğrencilerime, aşçılarımıza ve yardımcı 
personellerine candan teşekkür ederim.'' dedi. 

Bayram'dan Öğrencilere Destek 
Durak, CLP Raket ve Işıklı 
Billboard Satın Alınacak
Gelibolu Belediye Başkanlığı durak, CLP raket ve ışıklı 
billboard satın alınacağını açıkladı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Gelibolu 
Belediyesi Destek Hizmetler Müdürlüğü, durak, clp 
raket ve ışıklı bilboard alımı işi 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek.

Kalibrasyon (Metroloji) 
Hizmeti Alınacak
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü kalibrasyon (metroloji) 
hizmeti alacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; 
kalibrasyon(metroloji) hizmeti hizmet alımı 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek.Akaryakıta bir yılda 79 kez zam yapıldı

EPGİS verilerinde, 2021 yılında benzine 33, motorine 28, 
LPG'yeyse 18 kez olmak üzere akaryakıta toplamda 79 kez 
zam yapıldığı belirlendi. 
Zamların bir kısmı doğrudan pompa fiyatına yansırken, bir 
kısmıysa Özel Tüketim Vergisi'nden (ÖTV) karşılandı. Buna 
rağmen benzin fiyatı bir yılda 10 lira 38 kuruş zamlandı.
Motorin tarafındaysa 2021'de 28 kez zam yapıldı. Bir yılda 
motorin toplamda 8 lira 78 kuruş zamlandı. Geçen yıl 
pompa fiyatına yansıtılan, 1 liranın üstünde iki zam gören 
motorine sadece aralıkta 2 liranın üstünde zam yapıldı.
Geçen yıl LPG ise 18 kez zam gördü. LPG'nin fiyatı toplamda 
5 lira 98 kuruş artarken, zamların çoğu pompa fiyatına 
yansıdı. Benzin ve motorindekinden farklı olarak, LPG en 
çok zammı beş defa ile aralık değil kasım ayında gördü.
Eşel mobil adı verilen sistemle, akaryakıt fiyatlarındaki 
artışlar ÖTV'den otomatik şekilde karşılanarak akaryakıtın 
pompa fiyatının sabit kalması sağlanıyordu. Ancak 
sistemin gücü artan fiyatlar nedeniyle geçen yıl sonuna 
doğru tükenmiş, akaryakıt ürünlerinde ÖTV oranı 
sıfırlanmıştı.

Belediyespor'dan Fenerbahçe Galibiyeti

Sigorta Shop Kadınlar 1. Ligi'nde mücadele eden Çanakkale 
Belediyespor kendi evinde Fenerbahçe Terrazzo'yu konuk 
etti.
Anafartalar Spor Salonu'nda oynan müsabakada Boğazın 
Sultanlarına destek olmak amacı ile Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan , eşi Hale Gökhan , Çanakkale Belediyespor 
Kulübü Başkanı Levent Çetin , eski Baro Başkanı Bülent 
ŞARLAN ve çok sayıda kentli tribünlerde ki yerini aldı.Baş 
başa süren ilk seti 25-22 lik skorla kazanan taraf Boğazın 

Sultanları oldu. İkinci sete daha iyi başlayan yine 
Çanakkale Belediyespor olurken bu seti de 25-9 luk skorla 
kazanıp durumu 2-0 a getirdi. Üçüncü set büyük 
mücadeleye sahne olurken 25-23 lük skorla Fenebahçe 

Terrazzo durumu 2-1e getirerek maça tutunmayı başardı. 
Son sette ise hata yapmayan boğazın sultanları 25-20 lik 
skor ile mücadeleyi 3-1e getirerek üst üste ikinci 
galibiyetini almayı başardı.

Kompozit Parsel Rögar Kapağı Alınacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı 
kompozit parsel rögar kapağı 
alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı 
www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; 
Çanakkale Belediyesi Su Ve 
Kanalizasyon Müdürlüğü, 
kompozit parsel rögar kapağı 
alımı işi alımı 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek.


